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Készült:  Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2025. május 27. 

napján 10 óra 46 perc kezdettel – a Közös Önkormányzati Hivatal 

tanácskozótermében – megtartott munkaterv szerinti nyílt üléséről. 
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Szeli Zoltán    polgármester 

Sallai Szabolcs Zoltán  alpolgármester 
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  Tóth Imre    települési képviselő 
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Közös Önkormányzati Hivatal részéről: 

 

  Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző 

   Jakabné Bényei Dóra   jegyzőkönyvvezető 

  Langó Józsefné    pénzügyi irodavezető 

 

Meghívottak: mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Nagy szeretettel köszöntök mindenkit a 2025. május 27-ei munkaterv szerinti testületi 

ülésünkön. Köszöntöm a tisztelt Képviselő-testületet, köszöntöm Alpolgármester Urat, 

köszöntöm Bizottsági Elnök Asszonyt, köszöntöm a megjelent kedves vendégeket, 

Németh József Urat, Tiszacsege díszpolgárát. Köszöntöm a Balmazújvárosi 

Rendőrkapitányság részéről Dr. Berecz József Kapitányságvezető Urat, a Tiszai 

Vízirendészeti Rendőrkapitányság Osztályvezetőjét, Illés Gergely Alezredes Urat és 

Csúr Péter Őrsparancsnok Urat. Köszöntöm Jegyző Asszonyt, Intézményvezetőinket, 

minden kedves vendéget. Megállapítom, hogy a Testület határozatképes, mindenki jelen 

van.  

 

Jegyzőkönyvvezetőnek felkérném Jakabné Bényei Dórát, aki ezzel egyetért, kérem, 

kézfelnyújtással jelezze! Köszönöm szépen, a Testület egyhangúlag elfogadta.  

 

Ismertetném a napirendi pontokat, melyben egy kis változtatást szeretnék javasolni 

amiatt, hogy a kedves vendégeket ne várakoztassuk meg. Első napirendi pont lenne a 

„Javaslat a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról 

készített beszámoló elfogadására”. Második napirendi pont lenne a „Javaslat a Kiskörei 
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Vízirendészeti Rendőrőrs 2024. évben végzett munkájáról szóló tájékoztató 

elfogadására.”  

 

Van-e valakinek egyéb módosító javaslata? Nincs. Aki a napirendi pontokat az 

előzőekben említett módosításokkal elfogadja, kérem, kézfelemeléssel jelezze! 

Köszönöm, a Testület egyhangúlag elfogadta a javaslatot. 

 

Köszöntöm újra Berecz József Rendőrkapitány Urat, megkérem, hogy foglaljon 

mellettünk helyet! 
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NAPIRENDI PONTOK: 

 

Nyílt ülés: 

 

1. Javaslat a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról 

készített beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

2. Javaslat a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 

2024. évben végzett munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

3. Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata, intézményei, Közös Önkormányzati 

Hivatala, valamint a Tiszacsege Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi belső 

ellenőrzési kötelezettségének teljesítéséről szóló éves ellenőrzési jelentés és 

összefoglaló éves ellenőrzési jelentés elfogadására 

Előterjesztő: Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző 

 

4. Tiszacsege Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadási rendeletének megalkotása 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

 

5. Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének az első lakáshoz 

jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati rendelete 

módosítására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

 

6. Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közterület-

használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III. 27.) önkormányzati rendelete 

módosítására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

7. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő 2025-2028. évi fizetési kötelezettségeinek 

megállapításáról szóló 13/2025. (II. 25.) KT. számú határozata módosításáról 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

 

8. Javaslat fejlesztési hitel felvételére 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

9. Javaslat a Méliusz Juhász Péter Könyvtár 2024. évben nyújtott szolgáltatásairól 

készült beszámoló elfogadására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

10. Javaslat a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár, könyvtár intézményegysége  

heti nyitvatartási idejének módosítására 

Előterjesztő: Vásári Sándorné mb. intézményvezető  
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11. Javaslat a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshely 

betöltésére kiírt pályázat eljárás lezárására 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

12. Tájékoztató Tiszacsege Város Önkormányzata és intézményei szállítói állományáról 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

 

13. Beszámoló a Csegei Patás Pajtás Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott 2024. évi 

támogatás felhasználásáról 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

14. Különfélék 

 

 

Zárt ülés: 

 

1. Javaslat egyes önkormányzati tulajdonban lévő külterületi ingatlanok értékesítésre 

történő kijelöléséről 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

2. Javaslat a 4066 Tiszacsege, Csurgó utca 38/6. szám alatt található önkormányzati 

bérlakással kapcsolatos döntések meghozatalára 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

3. Különfélék 
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1. Napirendi pont: 

 

Javaslat a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról készített 

beszámoló elfogadására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: (írásban mellékelve.) 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Tisztelt Képviselő-testület! Mindenki megkapta a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 

beszámolóját. A beszámolóban csupa olyan dolgot olvashattunk például a statisztikai 

részben, mely szerint az állomány 90 %-ban tudott javítani az előző évhez vagy évekhez 

képest, és olyan célokat tűzött ki a következő időszakra, amely segítségével ezeken még 

tovább tud javítani, beleszőve azokat az új dolgokat is, amelyeket mostanában lehet 

tapasztalni, új feladatként jelentkezik a rendőrségen is, de majd Kapitány Úr beszél róla. 

Azt gondolom, hogy a közbiztonság tekintetében is nagyon jó Tiszacsegén élni. Nagyon 

szépen köszönjük a munkájukat a rendőrségen tevékenykedő kollégáknak is, majd 

kérjük, hogy tolmácsolja Kapitány Úr.  Felkérem dr. Berecz József ezredes urat, hogy 

ismertesse a beszámolót! 

 

Dr. Berecz József ezredes, kapitányságvezető: 

Köszönöm szépen, Polgármester Úr, tisztelt Képviselő-testület! Ennek nagyon örülök, 

hogy nem csak a statisztika mutatja, mert a leglényegesebb az, hogy a lakosság mit érez, 

hogy Tiszacsegén jó a helyzet. Valóban, már most második vagy harmadik éve 

mutatnak a számadatok és a történések is olyan képet, ami talán az elmúlt nem csak 

néhány éves, hanem évtizedes viszonylatban is az egyik legjobb volt a település 

közbiztonságát, bűnügyi helyzetét érintően, és azon túl, hogy talán mondhatom, hogy a 

régi zsiványok megöregedtek, kikoptak, de akik az elmúlt időszakban itt borsot törtek a 

mi orrunk és leginkább a település törvénytisztelő polgárainak az orra alá, azokat 

sikerült olyan szinten eljárás alá vonni és olyan fajta intézkedéseket hozni, ami nem 

minden esetben büntető volt egyébként, tehát nem feltétlenül börtönbe kerültek, de hát 

egy meg nem fizetett szabálysértési büntetés esetén az irány az Tiszalök. Ezekkel az 

intézkedésekkel sikerült ezt a beszámolóban is említett hölgyet, aki már tavaly is meg 

lett említve és a köréje szerveződő családi, baráti, haveri kört olyan irányba mozdítani, 

hogy arról a tevékenységről, ami az elmúlt mondjuk két-három évben a statisztikában 

erőteljesen megjelent, ettől elvettük a kedvüket, azt hiszem, így a legpontosabb és  

-célszerűbb fogalmazni.  

 

Azok a számadatok, amik a beszámolóban vannak, azok részben ennek is köszönhetőek, 

illetve nyilván a kollégák hatékony és eredményes munkájának, hiszen nem a büntetés 

mértéke, hanem a felelősségre vonás elmaradhatatlansága az, ami leginkább visszatartó 

erő az elkövetők számára. Ami nagyon komoly, az a vagyon elleni, elsősorban a 

lopások terén történő visszaesés és az a nyolc eset, amit tavaly regisztráltunk, és itt egy 

kis kitérő, mert azért ez a mi statisztikai rendszerünk ez egy kicsit bonyolult. Tehát egy 

adott év statisztikájába, az egységes nyomozói, bűnügyi és ügyészségi statisztikai 

rendszerbe egy ügy akkor kerül bele, és nekünk azzal a statisztikával kell dolgozni, 
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amikor az ügyész vádat emel. És azért van most benne emberölés kísérlet, mert két 

évvel ezelőtt anyu egy rúddal próbálta aput jobb belátásra bírni, és az az eljárás még 

most jutott abba a stádiumba, hogy a Főkapitányság Életvédelmi Osztálya befejezte a 

nyomozást, az ügyészség pedig vádat emelt. És például abból a nyolc ügyből, ami itt 

most a statisztikában szerepel, annak majdnem a fele nem 2024-ben lett elkövetve. Ettől 

még faramucibb lesz a helyzet csütörtökön, Újszentmargitára megyek, ott a tíz ügyből 

kilencet nem 2024-ben követtek el, egy orvhalászat volt csak. És pont úgy alakult, hogy 

2023 év vége körül követték el azokat az ügyeket, a nyomozás befejezésére, a 

vádemelésre pedig 2024-ben került sor. Tehát itt sem mindegyik 2024-es elkövetésű, de 

nyilván ezek mindig fognak tolódni, hiszen most is majd a 2025 év második felében 

regisztrált ügyek nem a 2025. évi statisztikába fognak bekerülni. Összességében, ettől 

függetlenül is úgy gondolom, hogy valóban sikerült olyan közbiztonságot teremteni a 

városban, ami Tiszacsegét élhetőbbé teszi, az esetleges befektetők, turisták, idelátogatók 

felé pedig azt a képet mutatja, hogy ide nyugodtan lehet jönni és nem kell attól tartani, 

hogy bűncselekmény áldozatává válunk. A nagy városi rendezvények is úgy mentek le 

az elmúlt időszakban, hogy nem kellett rendőri intézkedésre sort keríteni, most még a 

parton sem volt a rendezvények zárása utáni büfélátogatásnál olyan rendbontás, olyan 

esemény, ami miatt a kollégáknak intézkedniük kellett volna. Úgyhogy én is úgy 

gondolom, hogy ezek a számadatok bizonyítják azt, hogy jól és eredményesen végezték 

a kollégák a munkájukat.  

 

A baleseti helyzetben volt egy kis romlás. Sajnos volt két olyan baleset is, ahol nem egy 

sérült volt, hanem esetenként mind a négy személy megsérült, pedig egy egyszerű 

elsőbbség-alárendeltségi szituáció volt, a vétkes nem adtam meg az elsőbbséget. Egy 

mellékutcában, azt hiszem egy fiatal hölgy vezette a járművet, ott négyen vagy öten 

sérültek. Halálos kimenetelű baleset nem történt Tiszacsegén, de azért azt el kell 

mondani, hogy az illetékességi területünkön megint volt egy, és megnézve a statisztikát, 

2018-ban volt az utolsó olyan halálos balesetünk, amikor nem kerékpáros volt az 

elhunyt. Azért ez mindenféleképpen elgondolkoztató. Az utolsó ilyen Egyeken, a 

tiszadorogmai úton volt, amikor egy hölgy a saját anyját vitte a halálba, sajnos ittas 

állapotban, azóta egy évben sem volt halálos balesetünk, az összes többinél, amikor 

három volt, akkor is mind a három kerékpáros volt, de nem mindegyiknél ők voltak az 

okozók, tehát ezt azért hozzá kell tenni, de innen is látható, hogy azért két keréken 

közlekedve védtelenek vagyunk. 

 

Vasárnap volt egy baleset, ott szerencsére kéz- meg lábszártöréssel megúszta a motoros, 

de ott nincs védőpajzs, ott nincs kaszni, ott nincs légzsák, ott az emberi test az, ami 

egyből találkozik az ütközés erejével, és a vasárnapi motorosnál is az egyik szerencse az 

volt, hogy milliós értékű protektoros védőruha volt rajta, meg normális bukósisak. Ha a 

srác, ahogy szoktuk néha látni, strandpapucs, térdnadrág, póló öltözékben van, akkor 

valószínűleg nem éli túl azt az ütközést, ami vasárnap történt. Úgyhogy ebben azért 

próbálunk mindenféleképpen eredményeket elérni. Amikor még tudtunk az 

önkormányzatoktól adatokat beszerezni, már 10 évvel ezelőtt is drasztikus volt az 

emelkedés, amennyivel több jármű után fizettek súlyadót. Na most ez szerintem az 

elmúlt öt évben csak hatványozódott. És nyilvánvaló, ugyanakkora útszakaszon, aminek 

a minősége nem feltétlenül mindig javuló, a sokkal több jármű magában hordozza a 
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több baleset kockázatát. Szerencsére azért azt a 10-15-20 éves átlagot körülbelül tudjuk 

tartani, ez mindig 35-40 között mozog az egész illetékességi területet tekintve.  

 

Még annyit szeretnék elmondani, hogy Románia és Bulgária teljes körű Schengeni-

övezethez csatlakozásával három határrendészeti kirendeltségnek a feladatköre 

gyakorlatilag szinte teljes egészében megszűnt. Ezek önmagukban, mint határrendészeti 

kirendeltségek be is zártak. Körülbelül 500 kollégának kellett állást kínálni és találni,  

90 %-uknak sikerült is, ennek eredményeképp 8 fő új kollégát sikerült az állományba 

leigazolni. Egyikük egy műtét miatt még nem tudott hadrendbe állni, és nyilván nekik a 

képzésük azért hosszabb időt fog igénybe venni. Ezen felül hárman végeztek a 

szakközépiskolában, tíz hónapos képzésben, tehát összesen 11 fő új kollégát sikerült az 

állományba hozni, azért ez egy nagyon komoly létszámbővülés, és akkor, amikor majd 

nekik a szakmai tudásuk is eljut arra a szintre, hogy önállóan vagy párban közterületre 

vezényeljük őket, mert most egyelőre még a tapasztaltabb rendészeti kollégákkal látnak 

el együtt szolgálatot, de ez akkor is több, és most nem az van, mint volt mondjuk egy 

évvel korábban, hogy Egyeken volt egy járőrpár a teljes területen, hogyha segíteni kell, 

akkor sokkal hamarabb fogunk odaérni, sokkal könnyebben elérhető lesz intézkedésre 

alkalmas és képes rendőr. Nyilván ezzel együtt jár az, hogy sokkal több lesz az 

intézkedés. Tehát aki esetleg nem jogszabálykövető, elsősorban itt a közlekedési 

szabályra gondolok, de nem csak közlekedési, hanem minden más egyébre, például 

kutyatartásra, ésatöbbi, az biztos, hogy sűrűbben fog rendőri intézkedéssel találkozni. 

Március hónapban harmincas nagyságrend volt a biztonsági öv miatti intézkedéseink 

száma, a múlt héten a háromnapos akcióban ugyanez ötven volt. Tehát úgy az ittasság 

ellenőrzése, mint minden más, sűrűsödni fog, nyilván többen vagyunk, nagyobb 

ráhatással tudunk lenni, de én úgy gondolom, hogy aki betartja a szabályokat, az örül 

annak, hogy azokat az embereket kivonjuk a forgalomból, aki mondjuk ittasan vagy 

engedély nélkül közlekednek és vezetnek.  

 

Polgármester Úr említette az új feladatokat, abból kifogyhatatlanok vagyunk. Az egyik 

ilyen nagy idei évi stratégiai feladat, az a gyerekekkel kapcsolatos jogsértéseken túl a 

kábítószer, illetve a bódító hatású szerek elleni fellépés. Azt kell, hogy mondjam, hogy 

Tiszacsege, Újszentmargita, Hortobágy a lehető legkevésbé érintett ebben a körben. 

Nyilván azt nem jelenthetem ki, hogy senki nem kerül kapcsolatba ezzel, de mondjuk 

Balmazújvároshoz vagy Egyekhez viszonyítva tényleg elenyésző, akik mégis érintettek, 

azokkal szemben pedig a szükséges intézkedést eddig is megtettük, tehát nálunk 

lényeges különbség az eddig végzettekhez képest talán csak a bűnmegelőzési 

tevékenységben van. Ebben is nagyon konkrét feladatokat kaptunk. Például minden 

iskolában a 7.-től a 12. osztályig meg kell majd tartanunk különböző bűnmegelőzési 

előadásokat, és az egyéb civil szervezetekkel, polgárőrség, egyházak stb. is fel fogjuk 

venni a kapcsolatot. Szerencsére nálunk ezek nem jelentenek ekkora problémát. Itt is 

van olyan tiszacsegei lakos, aki jelenleg megérdemelt börtönbüntetését tölti, mert ilyen 

jellegű tevékenységet folytatott. Két héttel ezelőtt Balmazújvárosról vittünk el egy 

fiatalembert, félig viccesen azt mondtam, ha nem változnak a nyugdíjszabályok, én már 

nem fogok vele dolgozni, az biztos, tehát szerintem közelebb lesz a nyolc évhez, amit 

kapni fog, mint a hat évhez.  
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2025. június 15-étől változni fognak a jogszabályok is, tehát nem csak a büntető 

törvénykönyv, hanem minden más egyéb. Ami eddig szabálysértés volt, például az új 

pszichotróp anyag, ami nem minősült kábítószernek, ennek a fogyasztása szabálysértés 

volt, két hét múlva ez már bűncselekmény lesz. Tehát lényeges szigorítások vannak 

benne. Az elterelést korábban akárhányszor választhatta, most már csak kétszer, plusz 

lesz benne olyan kontroll, eddig is elég érthetetlen volt, hogy olyan jellegű ellenőrzés 

nem volt, hogy az elterelés alatt fogyaszt-e kábítószert, elment abba az intézménybe 

meghatározott időként, mindig megjelent precízen, kapott egy igazolást, és egyébként 

ugyanúgy fogyasztotta a kábítószert, mint addig. Nem azt mondom, hogy ez volt a 

jellemző, de most már ebben is változások és egyértelmű szigorítások vannak, és 

egyébként látjuk azt főleg Balmazújvároson, hogy nagyságrendekkel visszaszorult ez a 

bűncselekménytípus. Tehát akinek van cseppnyi józan esze, ebből kiszáll, még mielőtt a 

mi látókörünkbe került volna, ez a fiatalember, egy hónappal előtte szabadult, szintén 

emiatt volt elítélve. Hát vagy nagyon jól érezte magát odabent, vagy tényleg nem bírta 

felfogni, hogy mivel játszik. Középkorú lesz, mire szabadulni fog, ebben teljesen 

biztosak vagyunk.  

 

Úgyhogy feladatunk az továbbra is van. Szerintem mi vagyunk az egyik olyan szervezet 

a társadalomban, ahol a munkanélküliség soha nem fogja felütni a fejét, mindig lesz 

mivel dolgoznunk, és én bízom abban, hogy ezzel a megnövelt létszámmal még tovább 

fogjuk tudni az egész illetékességi terület, illetve Tiszacsege város közbiztonságát is 

javítani. Én köszönöm az együttműködést az Önkormányzatnak, tudom, hogy például a 

térfigyelő rendszer kapcsán is folyamatosan keresve van – ilyen csúnyán kifejezve – a 

lehetőség, hogy hogy tudunk rajta fejleszteni, hogy tudjuk minél jobban karbantartani, 

tudom, hogy több település esetében a versenyképes járások tekintetében is az egyik 

pont, amire beadta, az a térfigyelő rendszernek a fejlesztése.  

 

A polgárőrséget majd meglátjuk, hogy hova fog kifutni, túl sok bizodalmam nekem a 

rendelkezésre álló információk alapján nincs hozzá, pedig bizony sokszor jó lenne, mert 

ugye volt egy eltűnt bácsi, akit nagyon kerestünk, sajnos már elhalálozott, mire 

megtaláltuk, ott sajnálatos módon az egyeki polgárőrök voltak, akik itt voltak segíteni, 

mert a helyieket nem tudtuk elérni, illetve nem volt olyan, aki tudott volna jönni 

segíteni, tehát nem csak a rendezvénybiztosítások során, hanem ilyen téren is nagyon 

hasznosak tudnak és segítőkészek lenni. Végezetül, ahogy szoktam mindig, 

megköszönöm Tiszacsege törvénytisztelő lakosságának, hogy ilyen kevés munkát adnak 

nekünk! 

 

Szeli Zoltán polgármester 

Mi is köszönjük szépen! Igen, a térfigyelő kamerákkal kapcsolatosan biztosíthatom 

Kapitány Urat, hogy beadtuk a pályázatot, bízom benne, hogy majd pozitív elbírálásban 

részesül és meg is tudjuk valósítani. A polgárőrséggel kapcsolatosan annyit hadd 

mondjak, hogy ott változás történt. A jogi folyamatok megtörténtek, a bírósági 

bejegyzés, úgy tudom, hogy létrejött. Én bízom benne, hogy a közeljövőben egy 

átalakult, a rendőrséggel jobban együttműködő polgárőrséget fogunk látni.  

 

Aztán ilyen egyszerű kérdésem, kérésem volna, ugye említette Kapitány Úr is, hogy 

minden téren megtesznek mindent, amit lehet, és említette a kerékpárosokat. Igen, a 
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kerékpárosok nagyon védtelenek, ráadásul most az utóbbi időszakban hozzájuk jöttek a 

rolleresek. Ha néhány jogszabályváltozásról esetleg tudna bennünket tájékoztatni, mi 

vonatkozik a rolleresekre, mire készülnek. Szerintem a lakosság egy része még ma sem 

tudja, hogy mi is az az elektromos kerékpár, vagy hogy mi minősül kerékpárnak és mi 

nem minősül annak. Aztán a másik, a balesetmegelőzésben tudom, hogy napirenden 

van, de akár fölfele is lehetne még jobban erősíteni azt a dolgot, ami több fejlett európai 

országban kötelező, a sisakviselés a kerékpáron. Ahogy Kapitány Úr is említette, 

borulás esetén a legveszélyesebb helyzet léphet fel, mivel ők védtelenek teljesen, és ha 

egy sisak sincs azon a kisgyermeken, aki kerékpárral vagy rollerrel közlekedik, vagy 

látunk itt sokszor dupla rollereseket is, az komoly baleseti tényező lehet az 

elkövetkezendő időszakban. 

 

Dr. Berecz József ezredes, kapitányságvezető: 

Körülbelül egy hónapja voltunk a megyei balesetmegelőzési bizottság ülésén, és ott volt 

a rendkívül hosszú nevű nonprofit szervezetnek a vezetője, akiknek a feladata az új 

KRESZ-nek a megalkotása, arról kaptunk egy tájékoztatást. Az egyik sarkalatos pont az 

lesz, de még nincs benne döntés, hogy mit fognak tenni a rollerekkel. Talán 

teljesítményhez lesz kötve, de hogy aztán ebből a tervből mi lesz? A végén a Magyar 

Közlönyben megjelenve, azt majd akkor fogjuk látni. Egyrészt teljesítményhez lesz 

kötve és lesz olyan nagy teljesítményű roller, amelyik gyakorlatilag segédmotor-

kerékpár kategóriába fog tartozni, tehát már most is van olyan, amelyiknél a 

teljesítményhez van kötve a felelősségbiztosítás, bukósisak és egyéb vezetésre jogosító 

történet, ami már biztos, és ebben bírói gyakorlat van, és nálunk is volt már eljárás, 

mivel gépi meghajtású járműnek minősül, erre tekintettel az ittas állapotban történő 

vezetése az bűncselekmény lehet, vagy közigazgatási bírság, nyilván a fújt értéktől 

függően.  

 

A kerékpáros bukósisakra vonatkozóan azt a tájékoztatást adták, hogy felmenő 

rendszerben óhajtják bevezetni. Tehát látják azt, hogy a társadalomban, az idősebb 

korosztályban valószínűleg akkora ellenállás lenne, mert a 74 éves Marika nénit arra 

rábírni, hogy egy piros bukósisakot a fejére tegyen, ez valószínűleg nem fog már menni. 

Viszont, ha egy 10 évest arra kötelezünk, ő már abba fog szocializálódni, neki az lesz a 

természetes. Nyilván lesz egy kifutási ideje, nem tudom, de gondolom, egy olyan 10 

éven belül gyakorlatilag tényleg csak a legeslegidősebb korosztály lesz az, aki nem fog 

bukósisakot viselni, bár szilárd meggyőződésem, hogy ha a hozzátartozók, a fiatalabb 

hozzátartozók felelősségteljesen állnának a szülőkhöz, akkor nagy részétől a biciklit is 

el kellene venni. 

 

Szeli Zoltán polgármester 

Igen, én nem tartom jónak ezt a hozzáállást, mert ugye minél idősebbek vagyunk, annál 

rosszabb mindenféle helyzetfelismerésünk, egyensúlyérzékünk, tehát az idős korosztály 

is ugyanolyan mértékben van, vagy talán nagyobb mértékben van veszélyeztetve és egy 

sisak azért nagy védelmet adna mindenkinek. 

 

Dr. Berecz József ezredes, kapitányságvezető: 

Körülbelül 10 évvel ezelőtt volt, amikor elmentem Balmazújvároson a Nyugdíjas 

Klubba és megkérdeztem, egy embernek volt vezetői engedélye, mondtam, hogy ő ne 
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tegye föl a kezét, hogy a stoptábla, meg a háromszög tábla között mi a különbség? 

Senki nem tudta megmondani. Aztán megkérdeztem, hogy hányan jöttek kerékpárral, 

ott többen jelentkeztek, mondtam, hogy jó, most itt lemegyünk az épület elé, mindenki 

üljön fel a saját kerékpárjára, kezdjen el tekerni, majd, amikor szólok, akkor balra tegye 

ki a kezét és még tekerjen 10 métert, ki vállalja be? Senki. Magyarul az ott lévő közel 

30 nyugdíjas korú közül senki nem tudott szabályosan balra kanyarodni. És teljes 

jogkörrel vesznek részt a közlekedésben, életveszély. Balmazújváros, azt is szokták 

mondani, hogy kis Peking, de nálunk már tudják az emberek, ha a kereszteződéshez 

közelít a biciklis és nem mozog a lába, akkor annak nem megyünk mellé, az bárhova 

befordulhat. Az út jobb széléről. És egyébként sajnálatos, hogy volt egy halálos 

balesetünk már az idén, szintén kerékpáros volt. A gépjármű kikanyarodott egy 

kereszteződésből, nem ment tíz métert. Egy hetven-egynéhány éves hölgy volt, aki 

kerékpározott, nagy valószínűséggel ő sem negyvennel tekert, és ilyen alacsony 

sebességnél, szerintem 20-nál nem volt több a gépjármű sebessége, ennél gyakorlatilag 

agyhalottként vitték el, egy negyedóra múlva meg is halt a kórházban. Tehát valóban 

rendkívül nagy veszélynek vannak kitéve.  

 

Várjuk az új KRESZ-t. A hallottak alapján nem vagyok róla 100 %-ig biztosítva, hogy 

ez a rolleres történet teljesen fehér-fekete lesz. Tehát az elképzelések között szerepel 

kilométer korlátozás. És én voltam az, aki megkérdeztem, hogy ugyan mondja már meg 

valaki, hogy a 10 km/óra sebességet ki fogja bemérni. Én nem használok traffipaxot, a 

kollégáim vannak erre kiképezve, szerintem nem tudunk 10 km/óra sebességet mérni. A 

Fellebbviteli Főügyész Úr is ott volt és maximálisan egyetértett ezzel az érveléssel, 

hogy ilyeneket teljesen fölösleges belerakni jogszabályba, úgyse tudjuk betartatni, nem 

tudjuk ellenőrizni. Láttam olyan tervezetet, hogy 25 kilónál nem nehezebb személy 

vezethet bizonyos típust. Tehát láttunk ilyen elképzelést is az újságokban, ez nyilván 

nem jogszabály, csak nekünk, gyakorlatban dolgozóknak egyből az ugrik be, oké, 

rendben van, lehet ilyen szabályt hozni, de ki fogja ezt betartatni, hogy fogjuk ezt 

ellenőrizni. De kétségtelen tény, hogy nagyon veszélyes. Baráti körből hallottam, a 

Kenézyben nincs olyan hét, hogy rommá tört arcú ember ne kerülne be a sürgősségire, 

mert ott van annak a problematikája, hogy pici a kerék, nagyon kis útburkolati hibán is 

bebicsaklik, és egyből íves pályára kerül a rajta álló személy, és hiába van rajta a 

kerékpáros bukósisak. Arcra esik, és mindegyiknek orr, fog, satöbbi az, ami törik, 

nagyon komoly sérüléseket lehet szerezni. Reméljük, hogy a jogalkotók jól fognak 

sáfárkodni a rájuk ruházott jogokkal, és olyan szabályt tudnak hozni, ami alkalmazható 

lesz és megoldást fog találni a problémákra. Biztos, hogy nincs egyszerű dolguk.  

 

Kollégám mondta, hogy vettek a lányának egy ilyen rollert, a leírásban ott volt, hogy az 

applikációt töltse le, ha azt letölti, akkor rögtön negyvennel fog tudni menni. Na most 

akkor a rendőr ott a helyszínen mit fog alapul venni, vagy kötelezzük rá, hogy a 10 éves 

gyerek hordja magával a műszaki leírást? Mert ezeket aztán mindenhonnan lehet 

rendelni, odabízom, hogy körülbelül mennyire hiteles, meg milyen műszaki leírás lehet 

mellette, szóval nem lesz egyszerű ezt rendezni. Azzal fogunk dolgozni, amit a 

jogalkotó nekünk a kezünkbe ad. 
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Szeli Zoltán polgármester 

Köszönjük szépen! Tehát lehetséges, hogy akkor csak oda jutottunk, hogy a 

kézzelfogható, az a védőfelszerelés. Én örülök neki, hogy nem a bűncselekményekről 

kell hosszabban beszélgetnünk, hanem más egyéb dolgokról. Megkérdezem a tisztelt 

Képviselő-testületet, hogy van-e valamilyen kiegészíteni valója, kérdése 

Kapitányságvezető Úrhoz? Elnök Asszony?  

 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök: 

Köszönöm a szót, a Bizottság tárgyalta a beszámolót. Természetesen köszönjük Ezredes 

Úrnak a nagyon átfogó, áttekinthető, korábbi évekhez hasonlóan színvonalas 

beszámolót. Gratulálunk az elért eredményekhez! Ugye a 2024-es évben a nyomozás, 

felderítés vonatkozásában a legjobb 10 között volt. 

 

Dr. Berecz József ezredes, kapitányságvezető: 

A hetedikek lettünk 135 kapitányságból bűnügyi eredményesség terén. 

 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök: 

Gratulálunk hozzá és igyekszik az Önkormányzat, a Testület is segíteni a Kapitányság 

munkáját, ahogyan említette Polgármester Úr is a térfigyelő kamerarendszerrel, illetve 

most a közterületi szeszesital-fogyasztást szabályozzuk, tehát visszaáll a rendeletben 

korábban alkalmazott szabályozás, gondoljuk, hogy ez is segíteni fogja a Kapitányság 

munkáját és a mi mindennapi életünket is, úgyhogy még egyszer köszönjük, további 

sikeres munkát kívánunk és jó egészséget! 

 

Dr. Berecz József ezredes, kapitányságvezető: 

Köszönöm szépen, és ha már van ilyen rendelet, akkor annyi kérésem hadd legyen már, 

hogy kapjuk már meg, jó? Mert ha nem tudunk róla, akkor nem fogják tudni betartatni a 

kollégáim. 

 

Igen, egyébként megnéztem a konkrét ügyeket, talán öt vagy hat garázdaság volt, azok 

igen, a két ominózus dohánybolt előtti területhez erősen köthetőek, ha nem is ott voltak, 

de onnan indultak ki, tehát annak a környékét mindenképpen nagyobb figyelemmel 

követjük. És hogyha megkapjuk, akkor köszönjük szépen, annak megfelelően fogunk 

majd eljárni. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Megkérdezem a Képviselő-testületet, hogy van-e más kiegészíteni való, nincs, akkor aki 

a beszámolót elfogadja, az kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, 

egyhangúlag elfogadta a testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 7 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 

2024. évben végzett munkájáról készített beszámoló elfogadására vonatkozó határozati 

javaslatot – 7 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 
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72/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról készített  

beszámoló elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Balmazújvárosi 

Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról készített beszámoló elfogadására 

vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Balmazújvárosi 

Rendőrkapitányság 2024. évben végzett munkájáról készített beszámolót elfogadja, 

egyúttal köszönetét fejezi ki a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság és a Tiszacsegei 

Rendőrőrs állományának a Tiszacsege Város közrendjének és közbiztonságának 

védelme érdekében végzett munkájáért. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Testület döntéséről dr. Berecz 

József Urat, a Balmazújvárosi Rendőrkapitányság vezetőjét jelen határozat 

megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

Szeli Zoltán polgármester technikai szünetet rendel el Rendőrkapitány Úr távozásának 

idejére. 

 

 

 

2. Napirendi pont: 

 

Javaslat a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 

2024. évben végzett munkájáról szóló tájékoztató elfogadására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: (írásban mellékelve.) 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Felkérem Csúr Péter Őrsparancsnok Urat, hogy a következő napirendi pontunkat, a 

vízirendészeti beszámolót, ha ahhoz van valamilyen kiegészíteni való, akkor mondja el!  

 

Én ugyanazt tudnám tolmácsolni a magam nevében, de szerintem a Testület nevében is, 

hogy a beszámolót olvasva azt látjuk, különösebb, nagyobb szabálysértés, 

bűncselekmény nem történt, kivéve az ittas vezetés van ott felsorolva az egyik pontban, 

a vízen sem szabad ittasan járművet vezetni, ezt nem tudta valaki, és hogy ennek 

mekkora felelőssége van, nem csak saját magára, hanem másokra is, de gyakorlatilag a 

beszámolóból az derül ki, hogy a vízen is biztonságban vagyunk, nem csak a 
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szárazföldön, úgyhogy nagyon szépen köszönjük a munkájukat az itt teljesítőknek és ott 

a parancsnokságon teljesítőknek is köszönjük!  

 

Illés Gergely alezredes, osztályvezető: 

Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Jegyző Asszony és tisztelt Képviselő-testület! 

Engedjék meg, hogy Busi László Ezredes Úr, kapitányságvezető nevében 

megköszönjem, hogy ismételten meghívtak minket. Nekünk nagyon fontos az, hogy az 

Önkormányzattal kiváló kapcsolatunk legyen és ez az alkalom is a kapcsolat 

elmélyítésre szolgál, hogy az éves tájékoztatót itt átbeszélhetjük.  

 

Azt nem kell bemutatnom, hogy turisztikailag frekventált terület Tiszacsege, a 

nyaralóhajózás is ezen a területen keresztül megy végig. Sokan a Tisza-tóról a 

Halászcsárdába felugranak egy halászlére legalább, illetve valamilyen szinten egy 

átmenő forgalmat bonyolít a Tisza-tó és a felső-tiszai szakasz között. Komp is üzemel 

Ároktő és Tiszacsege között, melynek az ellenőrzését minden évben legalább egyszer, a 

szezon kezdete előtt, egy átfogó ellenőrzés keretében végrehajtjuk. 2024-ben is így 

tettük, és a Hajózási Hatósággal közösen, illetve a Révhajósok Országos Szövetségével 

együtt egy átfogó ellenőrzést hajtottunk végre a tiszacsegei kompot érintően. 2024-ben 

az üzemelési feltételek adottak voltak a kompon a biztonságos üzemeléshez. Így tesszük 

ezt a kikötők esetében is, itt Tiszacsegében három kikötő van, a Maharté, az 

Önkormányzati, illetve a Csege-Rév Bt.-nek a kikötője, az ellenőrzések során nagyobb 

hiányosságot egyiknél sem tapasztaltunk.  

 

Ahogy Polgármester Úr is említette, itt a bűncselekmények esetében a gépi meghajtású 

vízi járművekkel lehet ittasan bűncselekményt elkövetni és a legtöbbször a turisták 

futnak ebbe bele. Ahogy rávilágítottam az előbb, a Tisza-tóról sokszor hajóznak fel és a 

Tisza-tavon nagyon sok olyan járművet lehet bérelni, ezek motoros csónakok, 

amelyekkel, ha ittasan vezeti az ember, bűncselekményt követhet el. Erre mi 

maximálisan fókuszálunk, ezeknek a kiszűrésére, mivel fokozott vízi közlekedési 

kockázatot jelentenek, nem csak saját testi épségükre, hanem mások életére és testi 

épségére is. Itt Tiszacsege térségében egy fő volt, turista, aki ittasan vezetett, és bele is 

bukott abba, hogy a szabálysértési értékhatárt meghaladta a kifújt érték, így 

büntetőeljárást kezdeményeztünk vele szemben.  

 

Ami a tájékoztatóban olvasható, hogy az orvhalászat évről-évre visszatérő 

bűncselekmény. Itt Ároktő térségében volt ilyen. Az illetőket tetten értük és ugyanúgy 

büntetőeljárást kezdeményeztünk velük szemben.  

 

A körzeti megbízott továbbra is Németh Tamás Főtörzszászlós Úr, aki gyakran kutyával 

megerősítve látja el a szolgálati feladatait. Ebből a város ifjú korosztálya hasznot húzhat 

azzal, hogy a horgásztáborban, illetve az Erzsébet-táborban a kutyás bemutatót 

megtartja Tamás, illetve egy vízi közlekedési, vízirendészeti ismertetővel, szakmai 

nappal együtt próbálja a gyerekeknek felhívni a figyelmét a rendőrmunka szépségére, 

illetve a vízi közlekedés, a szabad vizeken tartózkodás, fürdőzés veszélyeire.  
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Azt továbbra is célul tűztük ki, hogy a jelentősebb eseményeken, ami a várost is érinti, 

például a Rév Napon, vagy a Halászlé-, illetve a Harcsafőző Fesztiválon a vízirendészeti 

jelenlétet a rendezvény kezdetétől a végéig fogjuk biztosítani, mert nyilván a vízről is a 

közbiztonságot, közlekedésbiztonságot felügyelni kell valamilyen szinten, illetve a 

turisztikai szezonban a hétvégi napokra, tehát péntek, szombat, vasárnapra mindig úgy 

tervezzük, hogy elérhető legyen reagálóképes egységünk, vízirendőrök vagy 

természetvédelmi őrrel, vagy halőrrel közösen, vagy polgárőrrel, de mindenféleképpen a 

szolgálatunkat úgy szervezzük, amikor az állampolgárok a vizeken, vízparton vannak, 

akkor lássák a rendőrt és tudjanak segítségül fordulni hozzá.  

 

Én köszönöm a figyelmet, és hogyha bárkinek kérdése van, akkor szívesen válaszolok! 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönjük szépen! Elnök Asszony, a Bizottság részéről van-e hozzászólás? 

 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök: 

Köszönöm a szót! A Bizottság tárgyalta, köszönjük szépen a beszámolót. Azt örömmel 

konstatáltuk, hogy halálos kimenetelű baleset vagy vízbefulladás nem történt az 

illetékességi területen, és hasonlóképpen, ahogy Ezredes Úrnak mondtam, a Testület, 

pontosabban a Bizottság jó egészséget és sok erőt kíván a munkájukhoz, mert nyilván ez 

nem kis felelősség és a mi biztonságunkat is szolgálja! Köszönöm szépen! 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Másnak esetleg van-e még valami, nincs, akkor aki a beszámolót elfogadja, az kérem, 

kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, a Testület egyhangúlag elfogadta. 

Köszönjük szépen a beszámolót!  

 

Van-e esetleg, amit jó tanácsként a következő időszakra, a nyárra vonatkozóan 

megosztana a lakossággal? 

 

Illés Gergely alezredes, osztályvezető: 

Egy gondolatot osztanék meg. Nagyon dolgozunk Kapitány Úrral a Nemzeti 

Víziturisztikai Stratégiával. Van a Kormánynak egy programja, 2035-ig szól. Az 

elkövetkezendő 10 évben jelentősen meg fog növekedni a fejlesztéseknek, 

befektetéseknek köszönhetően a vízi turizmus. Tehát ami az evezővel hajtott vízi 

járművekre vonatkozik, kajakkal, suppal vagy kenuval. És nyilván többen lesznek olyan 

állampolgárok a vízen, akik tapasztalatlanok. Tehát a jogszabályi kereteket is ahhoz 

fogják könnyíteni, hogy életszerűbbek legyenek, hogy ne mindenki mentőmellényben 

üljön már abba a kenuba, mert egyébként is nehéz evezni, úgyhogy nagy 

valószínűséggel lesznek jogszabályi enyhítések, mi nyilván azt az enyhébb jogszabályt 

fogjuk betartatni, de mindenféleképpen fel fogjuk hívni rá a figyelmet minden rendőri 

intézkedésünk során, hogy figyeljenek egymásra, főleg, akik már tapasztaltak, gépi 

meghajtású csónakokkal közlekednek, ne húzzanak fel nagy hullámot keltve a vizet nem 

ismerő turisták mellett, és ha ügyelünk egymásra, akkor nagy valószínűséggel ugyanezt 

a statisztikai adatot jövőre is, meg az azutáni évben is közölni tudjuk, hogy vízi 

közlekedési baleset és vízbefulladás nem történt a térségben. 
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Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönjük szépen! A körzeti megbízottat is üdvözöljük, külön köszönjük a munkáját!  

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 7 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszai Vízirendészeti 

Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 2024. évben végzett munkájáról 

szóló tájékoztató elfogadására vonatkozó határozati javaslatot – 7 fő igen szavazattal – 

elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

73/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 2024. 

évben végzett munkájáról szóló tájékoztató elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Tiszai Vízirendészeti 

Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 2024. évben végzett munkájáról szóló 

tájékoztató elfogadására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszai Vízirendészeti 

Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 2024. évben végzett 

munkájáról készített tájékoztatót elfogadja, egyúttal köszönetét fejezi ki a Tiszai 

Vízirendészeti Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs állományának a 

Tiszacsege Város közrendjének és közbiztonságának védelme érdekében végzett 

munkájáért. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Testület döntéséről Csúr Péter 

Urat, a Tiszai Vízirendészeti Rendőrkapitányság Kiskörei Vízirendészeti Rendőrőrs 

vezetőjét jelen határozat megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

Szeli Zoltán polgármester technikai szünetet rendel el Osztályvezető Úr és Őrsparancsnok Úr 

távozásának idejére. 

 

 

3. Napirendi pont: 

 

Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata, intézményei, Közös Önkormányzati Hivatala, 

valamint a Tiszacsege Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési 

kötelezettségének teljesítéséről szóló éves ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves ellenőrzési 

jelentés elfogadására 

 

Előterjesztő: Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző 

Előterjesztés: (írásban mellékelve.) 
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Szeli Zoltán polgármester: 

Kötelező a belső ellenőrzés, mind az Önkormányzat, mind a Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat részére, mely ez évben is megtörtént. Kérdezem, az előterjesztéssel 

kapcsolatosan van-e valakinek hozzáfűzni valója, Elnök Asszony, a Bizottság részéről 

van-e kiegészíteni való az elemzéssel kapcsolatosan? 

 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök: 

Köszönöm a szót, a Bizottság tárgyalta, tartalmasnak találtuk minden intézmény 

vonatkozásában a beszámolókat, elfogadásra javasoljuk.  

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Más egyéb valaki részéről? Nincs. Aki egyetért vele, kérem, kézfelemeléssel jelezze! 

Köszönöm szépen, a Testület egyhangúlag elfogadta. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 7 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Város Önkormányzata, 

intézményei, Közös Önkormányzati Hivatala, valamint a Tiszacsege Roma Nemzetiségi 

Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési kötelezettségének teljesítéséről szóló éves 

ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves ellenőrzési jelentés elfogadására vonatkozó 

határozati javaslatot – 7 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

74/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata, intézményei, Közös Önkormányzati Hivatala, 

valamint a Tiszacsege Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési 

kötelezettségének teljesítéséről szóló éves ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves 

ellenőrzési jelentés elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Tiszacsege Város 

Önkormányzata, intézményei, Közös Önkormányzati Hivatala, valamint a Tiszacsege Roma 

Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési kötelezettségének teljesítéséről szóló 

éves ellenőrzési jelentés és összefoglaló éves ellenőrzési jelentés elfogadására vonatkozó 

javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Város 

Önkormányzata, intézményei, Közös Önkormányzati Hivatala, valamint a 

Tiszacsege Roma Nemzetiségi Önkormányzat 2024. évi belső ellenőrzési 

kötelezettségének teljesítéséről szóló éves ellenőrzési jelentését és összefoglaló 

éves jelentését elfogadja. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a Testület döntéséről a jelentéseket 

készítő a GYARMAT-TAX Kft. képviselőjét, valamint az érintett intézmények 

vezetőit jelen határozat megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző 

 



 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének jegyzőkönyve 

2025. május 27. napján megtartott munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

17 
 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök: 

Jelezni szeretném, hogy el kell mennem, ezért szeretném Tóth Imre Képviselő Úrnak 

átadni a bizottsági döntésekkel kapcsolatos tájékoztatás lehetőségét. Megbeszéltük, 

egyeztettük, ő átveszi tőlem. 

 

Vásári-Orosz Andrea PÜB. Elnök elhagyja a tanácskozótermet.  

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Akkor jelzem, hogy Vásári-Orosz Andrea elhagyta a tanácskozótermet, és a 

folytatásban a Bizottság elnöki tisztségét Tóth Imre Képviselő Úr veszi át, egyébként a 

Testület határozatképes maradt.  

 

 

 

4. Napirendi pont: 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata 2024. évi zárszámadási rendeletének megalkotása 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

Előterjesztés: (írásban mellékelve.) 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Felkérném Pénzügyi Irodavezető Asszonyt, hogy mondjon róla néhány kiegészítést! 

 

Langó Józsefné pénzügyi irodavezető: 

Tisztelt Képviselő-testület, tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Jegyző Asszony! Ugye 

minden év végén a Tiszacsegei Közös Önkormányzati Hivatal Pénzügyi Irodája 

elkészíti az előző évi beszámolót. Ez az idén is így történt, a 2024 évi beszámolót 

elkészítettük, az átadásra került a KGRK 11-es rendszerben a Kormány részére, ezt 

követően kell megalkotni a Képviselő-testületnek a zárszámadási rendeletet, mely a 

számadatok tekintetében a 2024. évi beszámoló adatait tartalmazza, a 2024. évi 

költségvetési rendelet alapján, hasonló szerkezetben, az összehasonlíthatóság 

érdekében. Az előterjesztésben részletesen leírtam, hogyan alakult 2024-ben az 

önkormányzati intézmények gazdálkodása. Az Önkormányzat és intézményei takarékos 

gazdálkodást folytatott, a kiadások minimális szinten tartása, a bevételek maximális 

beszedése mellett szerintem jól zárt az Önkormányzat és intézményei gazdálkodása. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen és köszönjük a munkáját minden egyes kollégának, aki ebben részt 

vett! Köszönöm a Képviselő-testületnek is, hogy támogatta ezt a fajta gazdálkodást, és 

bízom benne, hogy a következő időszakban is hasonló jó gazdálkodással fogunk tovább 

menni. Kérdezem Elnök Urat, a Bizottság részéről van-e hozzáfűzni való? 
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Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Tisztelt Polgármester Úr! A Bizottság az Irodavezető Asszonnyal szintén alaposan 

megtárgyalta a javaslatot, és elfogadásra javasolja azt. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Más részéről hozzáfűzni való? Ha nincs, akkor aki egyetért a 

zárszámadási rendelet megalkotásával, az kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm 

szépen! Egyhangúlag elfogadta a Testület a rendelettervezetet. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Város Önkormányzata 

2024. évi zárszámadási rendelettervezetet – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi 

rendeletet alkotja: 

 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

5/2025. (V. 30.) önkormányzati rendelete 

az önkormányzat 2024. évi zárszámadásáról 

 

[1] E rendelet célja, hogy átfogó és részletes tájékoztatást nyújtson Tiszacsege Város 

Önkormányzata 2024. évi pénzügyi gazdálkodásáról, a bevételek és kiadások alakulásáról, 

valamint a költségvetésben megfogalmazott célok teljesítéséről az önkormányzat 2024. évi 

költségvetési gazdálkodásáról szóló beszámoló elfogadásához. 

 

[2] Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, az Alaptörvény 32. cikk (1) 

bekezdés f) pontjában meghatározott feladatkörében eljárva - a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 120. § (1) bekezdés a) pontjában 

biztosított véleményezési jogkörében eljáró Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság véleményének 

kikérésével - a következőket rendeli el: 

 

1. A rendelet hatálya 

 

1. § 

 

A rendelet hatálya kiterjed Tiszacsege Város Önkormányzatára, valamint az általa fenntartott 

költségvetési szervekre. 

2. A zárszámadás bevételei és kiadásai 

 

2. § 

 

(1) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évi költségvetés 

végrehajtásáról szóló zárszámadást: 

a) 2 463 474 841 Ft bevétellel; 

b) 2 345 000 778 Ft kiadással; 

c) 118 474 063 Ft maradvánnyal; 

hagyja jóvá. 
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(2) A bevételi főösszegen belül a kiemelt előirányzatok teljesítéseit 

a) 741 596 411 Ft működési támogatások bevételei; 

b) 236 298 695 Ft működési célú támogatások államháztartáson belülről; 

c) 116 443 163 Ft felhalmozási célú támogatások államháztartáson belülről; 

d) 184 877 374 Ft közhatalmi bevételek; 

e) 270 191 499 Ft működési bevételek; 

f) 5 904 803 Ft felhalmozási bevételek; 

g) 10 528 578 Ft működési célú átvett pénzeszközök; 

h) 3 507 120 Ft felhalmozási célú átvett pénzeszközök; 

i) 894 127 198 Ft finanszírozási bevételek; 

jogcímenkénti megoszlásban állapítja meg. 

 

(3) A kiadási főösszegen belül a kiemelt előirányzatok teljesítéseit 

a) 1 357 315 960 Ft működési költségvetés kiadásai; 

aa) 727 275 746 Ft személyi juttatások kiadásai; 

ab) 88 180 496 Ft munkaadókat terhelő járulékok és szociális hozzájárulási adó 

kiadásai; 

ac) 463 191 965 Ft dologi kiadások; 

ad) 57 008 945 Ft ellátottak pénzbeli juttatásai; 

ae) 21 658 808 Ft egyéb működési célú kiadások; 

b) 774 980 058 Ft felhalmozási költségvetés kiadásai; 

ba) 236 913 044 Ft beruházások; 

bb) 58 790 473 Ft felújítások; 

bc) 479 276 541 Ft egyéb felhalmozási kiadások; 

c) 212 704 760 Ft finanszírozási kiadások; 

jogcímenkénti megoszlásban állapítja meg. 

 

(4) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a mérlegszerűen bemutatott 

bevételeit, kiadásait önkormányzati szinten, kötelező feladatok, önként vállalt feladatok és 

államigazgatási feladatok bontásban, az 1. mellékletben foglaltaknak megfelelően fogadja el. 

 

(5) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a működési bevételek és kiadások 

mérlegét a 2. melléklet szerint fogadja el. 

 

(6) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a felhalmozási bevételek és 

kiadások mérlegét a 3. melléklet szerint fogadja el. 

 

3. A zárszámadás részletezése 

 

3. § 

 

(1) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a beruházási kiadásait 

beruházásonként a 4. melléklet, a felújítási kiadásait felújításonként az 5. melléklet szerint 

hagyja jóvá. 

 

(2) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Európai Uniós támogatással 

megvalósuló programok és projektek, valamint az önkormányzaton kívül megvalósult 

projektekhez való hozzájárulás pénzügyi elszámolását a 6. melléklet szerint fogadja el. 
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(3) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat és a költségvetési 

szervek maradványát, annak felhasználását és a maradvány levezetését a 7. melléklet szerint 

hagyja jóvá, illetve engedélyezi. 

 

(4) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete Tiszacsege Város Önkormányzata 

bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését a 8. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(5) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsegei Közös 

Önkormányzati Hivatal bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését a 9. melléklet szerint 

hagyja jóvá. 

 

(6) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsegei Városi Óvoda és 

Bölcsőde bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését a 10. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(7) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Papp József Művelődési Ház 

és Könyvtár bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését a 11. melléklet szerint hagyja 

jóvá. 

 

(8) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Kommunális 

Szolgáltató Szervezet bevételi és kiadási előirányzatainak teljesítését a 12. melléklet szerint 

hagyja jóvá. 

 

(9) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a zárszámadás pénzügyi mérlegét, 

az előző évek teljesítéseivel a 13. melléklet szerint fogadja el. 

 

(10) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a többéves kihatással járó 

döntésekből származó kötelezettségeket célok szerint, évenkénti bontásban a 14. melléklet 

szerint fogadja el. 

 

(11) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az adósság állomány alakulását 

lejárat, eszközök, bel- és külföldi hitelezők szerinti bontásban a 15. melléklet szerint hagyja 

jóvá. 

 

(12) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az önkormányzat által adott 

közvetett támogatásokat (kedvezményeket) a 16. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(13) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a céljelleggel juttatott támogatások 

felhasználásáról szóló kimutatást a 17. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(14) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a normatív állami támogatások 

elszámolásáról szóló kimutatást a 27. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(15) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2024. évi létszámgazdálkodásról 

szóló kimutatást a 28. melléklet szerint hagyja jóvá. 
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4. Vagyonkimutatás 

 

4. § 

 

(1) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a könyvviteli mérlegben értékkel 

szereplő eszközökről szóló vagyonkimutatást, állományi értékek szerint a 18. melléklet 

szerint hagyja jóvá. 

 

(2) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a könyvviteli mérlegben értékkel 

szereplő eszközökről szóló vagyonkimutatást, forgalomképesség szerint a 19. melléklet 

szerint hagyja jóvá. 

 

(3) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a könyvviteli mérlegben értékkel 

szereplő forrásokról szóló vagyonkimutatást a 20. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(4) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az érték nélkül nyilvántartott 

eszközökről, kulturális javakról, régészeti leletekről szóló vagyonkimutatást a 21. melléklet 

szerint hagyja jóvá. 

 

(5) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a vagyonkezelésbe adott 

eszközökről, függő befektetett eszközökről, készletekről szóló vagyonkimutatást a 22. 

melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(6) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a függő követelésekről és 

kötelezettségekről, a biztos (jövőbeni) követelésekről szóló vagyonkimutatást a 23. melléklet 

szerint hagyja jóvá. 

 

(7) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Önkormányzat tulajdonában álló 

gazdálkodó szervezetek működéséből származó kötelezettségeket és részesedések alakulását a 

24. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(8) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az adósságot keletkeztető 

ügyletekből eredő fizetési kötelezettségeket, valamint a saját bevételeinek a futamidő végéig 

várható összegeit a 25. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

(9) Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a pénzeszközök változásának 

levezetését a 26. melléklet szerint hagyja jóvá. 

 

5. A zárszámadás végrehajtásának szabályai 

 

5. § 

 

(1) A Képviselő-testület utasítja az Önkormányzat jegyzőjét, hogy a költségvetési maradványt 

érintő fizetési kötelezettségek teljesítését biztosítsa, illetve kísérje figyelemmel. 

 

(2) Az Önkormányzat jegyzője és a költségvetési szervek vezetői a költségvetési 

maradványnak a 2025. évi előirányzatokon történő átvezetéséről gondoskodni kötelesek. 
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6. Záró rendelkezések 

 

6. § 

 

E rendelet hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti az önkormányzat 2024. évi 

költségvetéséről szóló 1/2024. (II. 28.) önkormányzati rendelet. 

 

7. § 

 

A rendelet hatálybalépésével egyidejűleg hatályát veszti az önkormányzat 2023. évi 

zárszámadásáról szóló 6/2024. (V. 24.) önkormányzati rendelet. 

 

8. § 

 

Ez a rendelet 2025. május 31-én lép hatályba. 

 

 

Tiszacsege, 2025. május 27. 

 

 

 

Szeli Zoltán              Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna 

   polgármester        jegyző 

 

 

 

5. Napirendi pont: 

 

Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének az első lakáshoz jutók 

pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati rendelete módosítására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

Előterjesztés: (írásban mellékelve.) 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Erre a módosításra azért kerülne sor, mert már többször volt róla szó, hogy 

Önkormányzatunk elkötelezett abban, hogy a város megtartó erejét növelje. Ebben ugye 

szerepet játszik a fiataloknak a helyben tartása, illetve az elvándorolt fiataljainknak a 

visszacsalogatása. Nagyon-nagyon szeretnénk, hogyha az elöregedő településről egy pár 

éven belül azt lehetne mondani, hogy megszűnt az elvándorlás, megfordult az arány, 

több a születések száma, mint az elhalálozottak száma, mert jelenleg sajnos most azt 

mondhatjuk el, hogy duplája az elhalálozások száma a születések számának.  Ez is egy 

olyan rendeletünk, amellyel azt szeretnénk, hogy a fiatalokat minél jobban segítsük, 

hogy itt települjenek le, ide gondolják Tiszacsegére az életüket, a családjukat, és ez a 

rendeletünk úgy szólt, hogy 300.000, - Ft-tal támogatjuk az ide letelepedő fiatalokat 

első lakáshoz jutás támogatás címén, akár vásárláshoz, akár építéshez kapcsolódóan. 
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Különböző feltételei vannak ennek, és ezeken szeretnénk egy kicsit bővíteni az előző 

évek tapasztalatai alapján, ahol lehet, legyünk engedékenyebbek, hogy még több fiatal 

részére tudjunk támogatást nyújtani, valamint a támogatási összeget is szeretnénk 

megemelni, ami eddig 300.000, - Ft volt, azt most egy nagyobb összegre szeretnénk 

emelni ezzel a módosítással.  

 

A Bizottság részéről olyan javaslat érkezett, hogy az összeget 500.000, -Ft-ra emeljük. 

A jövedelemhatárt pedig megemeljük 400.000, - Ft-ra, illetve az egyszemélyes 

családnál, tehát ahol csak egy fő van, ott pedig 450.000, - Ft-ra. Elnök Úr, Bizottság 

részéről?  Bocsánat, már majdnem el is mondtam, hogy mi az, amit javasoltatok. 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Elébe ment Polgármester Úr a dolgoknak, de elmondta a lényeget. Még annyi változás 

történik, hogy két évről másfél évre hoztuk a beadás határidejét, a helyben lakásnak az 

igazolását pedig egy évre. El kell, hogy mondjam, hogy a Bizottság minden egyes tagja 

maximálisan egyetértett ezzel az emeléssel, mert tényleg elkötelezett minden 

Képviselőtársam, hogy fiatalítsuk a települést, nagyobb lehetőséget adjunk, hogy itt 

otthon tudjanak teremteni. Úgyhogy elfogadásra javasoljuk. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Tehát akkor az is könnyült, hogy eddig két év helyben lakást kellett igazolniuk, az most 

egy évre módosult, és másfél évre nőtt a szerződéskötéstől számított időszak, ameddig 

beadhatja a támogatási igényét.  Jegyző Asszony pontosítani szeretné? 

 

Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző: 

Köszönöm szépen a szót, csupán annyit szeretnék elmondani a lakosság tájékoztatása 

érdekében, hogy ezen a héten a rendeletmódosításról szóló lakossági tájékoztató 

egyszerű, érthető formában Tiszacsege Város hivatalos honlapján megjelentetésre kerül. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Megkérünk minden fiatalt, hogy nézze át a feltételeket, ha már eddig is gondolkodott 

rajta, de a feltételeknek nem felelt meg, most lehet, hogy meg fog felelni. Úgyhogy 

érdemes áttekinteni majd az új rendeletünket. Köszönöm szépen, van-e még hozzáfűzni 

való, kiegészíteni való? Nincs, akkor aki ezekkel a módosításokkal elfogadja az első 

lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló rendeletünk módosítását, az kérem, 

kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, egyhangúlag elfogadta a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete Tiszacsege Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) 

önkormányzati rendelete módosítására vonatkozó tervezetet – 6 fő igen szavazattal – 

elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja: 
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Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

6/2025. (V. 28.) önkormányzati rendelete 

az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló  

22/2021. (X. 1.) önkormányzati rendelete módosításáról 

 

[1] E rendelet célja az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásához kapcsolódó 

feltételrendszer módosítása a támogatás célcsoportjának bővítésével, a támogatási cél minél 

teljesebb megvalósítása érdekében. 

 

[2] Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, a szociális igazgatásról és a 

szociális ellátásokról szóló 1993. évi III. törvény 1. § (2) bekezdésében kapott felhatalmazás 

alapján, a Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § 

(1) bekezdés 8a. pontjában meghatározott feladatkörében eljárva, a következőket rendeli el: 

 

1. § 

 

Az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati rendelet 

1. § (1) bekezdése helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

„(1) Az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásának célja Tiszacsege város népességmegtartó 

erejének növelése, ennek érdekében a Tiszacsege városban született, illetve itt letelepedni 

kívánó fiatalok első lakáshoz jutásának elősegítése.” 

 

2. § 

 

(1) Az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati 

rendelet 2. § (1) bekezdés b)–d) pontja helyébe a következő rendelkezések lépnek: 

 

(Első lakáshoz jutó támogatásban részesíthető az a Tiszacsege közigazgatási területén lakást 

vásárló vagy építeni szándékozó személy,) 

„b) aki Tiszacsegén legalább egy éve lakóhellyel vagy tartózkodási hellyel, vagy legalább 

egy évi tiszacsegei munkaviszonnyal rendelkezik – házastársak, élettársak esetén 

legalább az egyik fél -, valamint 

c) aki egyedül él és havi nettó jövedelme nem haladja meg a 450.000 Ft-ot, vagy 

d) akinek családjában az egy főre jutó havi nettó jövedelem nem haladja meg a 400.000 

Ft-ot.” 

 

(2) Az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati 

rendelet 2. § (7) bekezdés a) és b) pontja helyébe a következő rendelkezések lépnek: 

 

(Az igényjogosultság Tiszacsege közigazgatási területén belül megvalósuló) 

„a) lakásvásárlók esetében az adásvételi szerződés keltétől számított másfél évig áll fenn, 

b) az értékesítés céljára újonnan felépített lakásvásárlók esetében a felépített lakás 

használatbavételi engedélyének kiadásától számított másfél évig áll fenn,” 

 

3. § 

 

Az első lakáshoz jutók pénzügyi támogatásáról szóló 22/2021. (X. 1.) önkormányzati rendelet 

3. § (1) és (2) bekezdése helyébe a következő rendelkezések lépnek: 
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„(1) A támogatás minden évben a képviselő-testület által az éves költségvetésben biztosított 

keret terhére, a keretösszeg erejéig állapítható meg. 

 

(2) A lakásvásárláshoz vagy lakásépítéséhez nyújtott támogatás mértéke: 500.000 Ft. A 

támogatás egyszeri vissza nem térítendő támogatás.” 

 

4. § 

 

Ez a rendelet 2025. június 1-jén lép hatályba. 

 

5. § 

 

Az e rendeletben foglaltakat a 2025. június 1. napját követően előterjesztett támogatási 

kérelmek esetében kell alkalmazni. 

 

Tiszacsege, 2025. május 27. 

 

 

      Szeli Zoltán      Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna 

 polgármester                                       jegyző 

 

 

 

6. Napirendi pont: 

 

Javaslat Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének a közterület-használat 

rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III. 27.) önkormányzati rendelete módosítására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Néhány dolog került be, ami az előző rendeletünkben nem szerepelt. Megkérném 

Jegyző Asszonyt, hogy tájékoztassa a lakosságot, a Testületet, hogy mik azok a 

változások. 

 

Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző: 

Köszönöm szépen a szót! A Képviselő-testület 2024 novemberi döntése alapján a 

köztisztasági rendeletből kikerült a közterületi szeszesital-fogyasztás korlátozását 

szabályozó rendelkezés. Amennyiben a Testület úgy dönt, az a továbbiakban a 

közterület-használatról szóló rendeletbe kerül be, továbbá kiegészül a közterület-

használati engedéllyel folytatható tevékenységek köre. Itt lakossági jelzésre reagálva is 

úgy gondolta a Képviselő-testület, hogy a mozgó boltra, mozgóárusításra vonatkozó 

szabályozást a mozgó felvásárlásra is kiterjeszti, illetve ami még fontos és igazából 

tájékoztató jellegű rendelkezés a rendeletben, az az, hogy a közigazgatási bírság, amely 

a közterület engedély nélküli használata eredményeként, szankcióként kerül 

alkalmazásra, tehát ennek a bírságnak a megfizetése nem mentesíti az érintett személyt, 
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szervezetet az elmaradt közterület-használati díj megfizetése alól. Két rendelkezés 

került még ki a rendeletből, tulajdonképpen célszerűségi okból, ennek a lakosság 

számára különösebb jelentősége nincsen.  

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Elnök Úr, a Bizottság részéről van-e hozzáfűzni való? 

Összefoglalva, akkor Jegyző Asszony ismertette, hogy mik voltak azok a módosítások, 

amelyek bekerültek a közterület-használati rendeletünkbe, és akkor ezen kívül pedig 

egy 10 %-os közterület-használati díjemelésre kerülne sor. 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság tárgyalta és egy 10 %-os díjemelést javasoltunk, ennek tudatában javasoljuk 

elfogadásra.  

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Jó, köszönöm szépen! Más hozzáfűzni való valaki részéről, ha nincs, akkor aki 

elfogadja a közterület-használat rendjéről, feltételéről szóló rendelet módosítását az 

elhangzottakkal kiegészítve, azt kérem, kézfelemeléssel jelezze! Egyhangúlag elfogadta 

a Testület!  

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete Tiszacsege Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének a közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III. 27.) 

önkormányzati rendelete módosítására vonatkozó tervezetet – 6 fő igen szavazattal – 

elfogadta és az alábbi rendeletet alkotja: 

 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének  

7/2025. (V. 28.) önkormányzati rendelete 

a közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló  

6/2019 (III.27.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 

[1] E rendelet célja a közterület-használatra vonatkozó rendelkezések módosítása, valamint a 

közterületi szeszes ital fogyasztás szabályozása a jogalkalmazás során szerzett tapasztalatok 

felhasználásával. 

 

[2] Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az Alaptörvény 32. cikk (2) 

bekezdésében meghatározott eredeti jogalkotói hatáskörében, a Magyarország helyi 

önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 13. § (1) bekezdés 2. pontjában 

meghatározott feladatkörében eljárva, a következőket rendeli el: 

 

1. § 

 

A közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III.27.) önkormányzati rendelet 

a következő alcímmel egészül ki: 
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„A közterületi szeszes ital fogyasztás korlátozásának szabályai 

 

1/A. § 

 

(1) Közterületen tilos a szeszes ital fogyasztása. 

 

(2) Az (1) bekezdésben foglalt tilalom nem terjed ki: 

a) az érvényes közterület-használati engedéllyel rendelkező vendéglátóhely helyiségeire, 

nyitva tartási időben, 

b) a bejelentett, vagy engedéllyel szervezett alkalmi rendezvény területére, a rendezvény 

időtartama alatt.” 

 

2. § 

A közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III.27.) önkormányzati rendelet 

2. § (2) bekezdés e) pontja helyébe a következő rendelkezés lép: 

 

(Közterület-használati engedélyt kell beszerezni) 

„e) mozgóboltra, mozgó árusításra, mozgó felvásárlásra,” 

 

3. § 

 

A közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III.27.) önkormányzati rendelet 

11. §-a a következő (2a) bekezdéssel egészül ki: 

 

„(2a) A közigazgatási bírság megfizetése nem mentesíti a közterületet engedély nélkül 

használót a közterület-használati díj megfizetése alól.” 

 

4. § 

 

A közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III.27.) önkormányzati rendelet 

1. melléklete helyébe az 1. melléklet lép. 

5. § 

 

Hatályát veszti a közterület-használat rendjéről és feltételeiről szóló 6/2019 (III.27.) 

önkormányzati rendelet 

a) 9. § (4) bekezdése, 

b) 11. § (3) bekezdése. 

6. § 

 

Ez a rendelet 2025. július 1-jén lép hatályba. 

 

Tiszacsege, 2025. május 27. 

 

 

           Szeli Zoltán     Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna 

        polgármester                 jegyző 
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7. Napirendi pont: 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő 2025-2028. évi fizetési kötelezettségeinek megállapításáról 

szóló 13/2025. (II. 25.) KT. számú határozata módosításáról 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Ezt az adósságot keletkeztető ügyleteket tartalmazó határozatot mindig el kell fogadni a 

Testületnek. Felkérem Pénzügyi Irodavezető Asszonyt, hogy egészítse ki az 

előterjesztést!  

 

Langó Józsefné pénzügyi irodavezető: 

Tisztelt Képviselő-testület! Minden évben az adott év költségvetésének az elfogadását 

megelőzően határozatban kell meghatározni Tiszacsege Város Önkormányzatának és 

intézményeinek adósságot keletkeztető ügyletéből eredő kötelezettségeit, a tárgyév és a 

tárgyévet követő 3 év vonatkozásában a saját bevételeit, valamint a fizetési 

kötelezettségeit. Ez egy előzetes tervezet, ami jelen esetben azért kerül módosításra, 

mert Tiszacsege Város Önkormányzata adósságot keletkeztető ügyletekre vonatkozó 

kérelmet nyújtott be a Magyar Államkincstárnak hitelfelvétel érdekében, és ebben a 

határozatban az adósságot keletkeztető ügyleteket módosítani kell a már konkrét 

hitelajánlat számadataihoz. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

A Bizottság részéről, Elnök Úr? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság támogatja, a hitelfelvételhez szükséges ezt elkészíteni, tehát elfogadásra 

javasoljuk. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Más részéről vélemény, kiegészítés? Nincs, akkor aki elfogadja a 

2025-’28. évi fizetési kötelezettségek megállapításról szóló határozat módosítását, azt 

kérem, kézfelemeléssel jelezze! Egyhangúlag elfogadta a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete Tiszacsege Város Önkormányzata 

Képviselő-testületének az önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 2025-

2028. évi fizetési kötelezettségeinek megállapításáról szóló 13/2025. (II. 25.) KT. számú 

határozata módosítására vonatkozó javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az 

alábbi határozatot hozza: 

 



 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének jegyzőkönyve 

2025. május 27. napján megtartott munkaterv szerinti nyílt üléséről 

 

29 
 

75/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő 2025-2028. évi fizetési kötelezettségeinek megállapításáról 

szóló 13/2025. (II. 25.) KT. számú határozata módosításáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta Tiszacsege Város 

Önkormányzata Képviselő-testületének az önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből 

eredő 2025-2028. évi fizetési kötelezettségeinek megállapításáról szóló 13/2025. (II. 25.) KT. 

számú határozata módosítására vonatkozó javaslatot, és a következő – módosításokkal 

egységes szerkezetbe foglalt – döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete az adósságot keletkeztető 

ügylethez történő hozzájárulás részletes szabályairól szóló 353/2011. (XII.30.) Korm. 

rendelet 2. § (1) bekezdése alapján az önkormányzat saját bevételeinek összegét, 

valamint az adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő 2025-2028. évi fizetési 

kötelezettségeinek három évre várható összegét a jelen határozat 1. számú mellékelte 

szerinti tartalommal hagyja jóvá. 

 

Határidő azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

8. Napirendi pont: 

 

Javaslat fejlesztési hitel felvételére 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Ez egy fejlesztési hitel felvételére tett javaslat, mint ahogy az előzőekben már 

elhangzott, vannak olyan beruházásaink, amelyeket önerőből nem biztos, hogy végre 

tudunk hajtani az idén. Ezeknek az önerős hozzájárulási igénye olyan mértékű, hogy a 

költségvetés terhére nem tudnánk fedezni. Kérdezem Pénzügyi Irodavezetőnket? 

 

Langó Józsefné pénzügyi irodavezető: 

Tisztelt Képviselő-testület! Mint ahogy Polgármester Úr is említette, az adósságot 

keletkeztető ügyletekhez szükséges egy határozat a Képviselő-testület részéről, melyben 

határoz, hogy ezt a 35.000.000, - Ft összegű fejlesztési hitelt fel kívánja venni, valamint 

a hitelt biztosító bank részére is meg kell ezt a határozatot küzdeni. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Kérdezem a tisztelt Bizottságot, Elnök Úr? 
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Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Tárgyalta a Bizottság és ahogy Pénzügyi Irodavezető Asszony elmondta, ez szükséges 

ahhoz, hogy be tudjuk fejezni ezeket a beruházásokat, úgyhogy támogatjuk a 

hitelfelvételt. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Jó, köszönöm szépen! Azt tegyük azért hozzá, nehogy a lakosság részéről merüljön fel, 

hogy az Önkormányzat ezt majd hogyan fogja kifizetni, mint ahogy az előzőekben, 

bizottsági ülésen is az előző tájékoztató alapján szó volt róla, jelenleg az 

Önkormányzatnak olyan a pénzügyi helyzete, kilátásai, mind az adóbevételeket, mind 

pedig az egyéb támogatásokat összevetve, hogy ezt a hitelt még az előző, 2019-es 

hitellel együtt, amit ugye még az előző időszakban vettek fel, és hagytak ránk, és azt is 

fizetjük, tehát nem fog gondot okozni, legalábbis az előrejelzések azt mutatják, tehát 

stabil az Önkormányzatnak a gazdálkodása. Köszönöm szépen mindenkinek a bizalmat, 

aki elfogadja a hitelfelvételre vonatkozó határozati javaslatot, azt kérem, 

kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, egyhangúlag elfogadta a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a fejlesztési hitel felvétel elfogadására 

vonatkozó határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot 

hozza: 

 

76/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata fejlesztési hitel felvételéről 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta az önkormányzat 

fejlesztési hitel felvételére vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a K&H Bank 

Zrt-től – a kormányzati engedélyezést követően – 35.000.000 Ft összegű fejlesztési 

hitelt vesz fel. 

 

2. A Képviselő-testület vállalja, hogy a felvett hitelt és annak kamatait a hitel 

ütemezésének megfelelően határidőben megfizeti, valamint a hiteltörlesztés összegét 

és kamatait beépíti a 2026. évi költségvetésébe. 

 

3. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a fejlesztési hitelszerződés 

megkötése tárgyában eljárjon. 

 

Határidő: esedékességkor 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 
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9. Napirendi pont: 

 

Javaslat a Méliusz Juhász Péter Könyvtár 2024. évben nyújtott szolgáltatásairól készült 

beszámoló elfogadására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Ez a Dr. Papp József Művelődés Ház és Könyvtárnak a megyei társszervezete, 

működtetője, ha mondhatjuk így, szakmai működtetője és ennek a beszámolóját látta a 

tisztelt Képviselő-testület. Kérdezem a Bizottságot, hogy van-e hozzáfűzni való? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Bizottságunk tárgyalta, elfogadásra javasoljuk.  

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Kérdezem kedves vendégünket, megbízott Intézményvezető Asszonyt, Marikát, hogy 

van-e kiegészíteni valója? 

 

Vásári Sándorné mb. intézményvezető: 

Jó a kapcsolatunk a megyei könyvtárral, az ellátással, illetve fejlesztéseket hoznak a 

településre. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Igen, ez a beszámolóból is kiderült számszerűsítve, hogy miben működött közre a 

könyvtárunkkal. Van-e valaki másnak hozzáfűzni valója? Ha nincs, aki a beszámolót 

elfogadásra javasolja, azt kérem, kézfelemeléssel jelezze! A Testület egyhangúlag 

elfogadta.  

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Méliusz Juhász Péter Könyvtár 

2024. évben nyújtott szolgáltatásairól készült beszámoló elfogadására vonatkozó határozati 

javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

77/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Méliusz Juhász Péter Könyvtár 2024. évben nyújtott szolgáltatásairól készült  

beszámoló elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Méliusz Juhász Péter 

Könyvtár 2024. évben nyújtott szolgáltatásairól készült beszámoló elfogadására vonatkozó 

javaslatot és a következő döntést hozza: 
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1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Méliusz Juhász Péter 

Könyvtár a 2024. évben nyújtott szolgáltatásokról – a Könyvtárellátási Szolgáltató 

Rendszer működéséről szóló 39/2013. (V. 31.) EMMI rendelet 7. § (5) bekezdése 

alapján – készített beszámolóját elfogadja. 

 

2. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Dr. Kovács Béla 

Lórántot, a Méliusz Juhász Péter Könyvtár igazgatóját jelen határozat megküldésével 

tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

10. Napirendi pont: 

 

Javaslat a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár, könyvtár intézményegysége  

heti nyitvatartási idejének módosítására 

 

Előterjesztő: Vásári Sándorné mb. intézményvezető  

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Jelenleg megbízott vezetője van az intézménynek, a létszámállomány is kevesebb, mint 

a meghatározott, ezért szeretnék a nyitvatartási időt módosítani. A hétköznapi 

nyitvatartási időn hosszabbítva a szombati nyitvatartást elhagyná a könyvtár, és úgy 

gondolja a látogatók számából, az igénybevételekből, hogy ez nem fog gondot okozni. 

Van egy könyvkölcsönző automata is az épület előtt, hogyha valaki erre az időszakra 

szeretné, akkor azt online felületen előre jelezve meg tudja tenni, és akkor akár a 

hétvégi könyvellátás is biztosított.  

 

Kérdezem Marikát, hogy van-e kiegészíteni valója hozzá? 

 

Vásári Sándorné mb. intézményvezető: 

Ez a szerződés, amire hivatkozunk, ez 2017-ben született, 2018 januárban vezették be, 

amikor még 5 fő állandó dolgozója volt a könyvtárnak. Tehát akkor még megvalósítható 

volt ez a nyitvatartás, de most már ez nem úgy működik, mert az óraszámba nem fér 

bele, hogy 44 órás munkahéttel vagyunk nyitva. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Értem, köszönöm, meg nyilvánvaló, hogy a szabadságolások ezt tovább nehezítik. 

Elnök Úr, a Bizottság részéről? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság tárgyalta. Szerintünk megfelelő lesz a nyitvatartási idő, mert hétfőn 9 órát 

kedden, szerdán, csütörtökön 8 és fél órát, pénteken pedig 5 és fél órát lesz nyitva a 
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könyvtár. Ez idő alatt bárki ki tudja kölcsönözni a megfelelő számú könyvet, vagy 

bemehet olvasni, és valóban, mivel lecsökkent a létszám, ezt kénytelen volt meglépni a 

könyvtár, úgyhogy elfogadásra javasoljuk. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Más észrevétel, javaslat? Akkor, aki egyetért a nyitvatartási idő 

módosítására vonatkozó javaslattal, azt kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm 

szépen, egyhangúlag elfogadta a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Papp József Művelődési Ház és 

Könyvtár, könyvtár intézményegysége heti nyitvatartási idejének módosítására vonatkozó 

határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

78/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár, könyvtár intézményegysége  

heti nyitvatartási idejének módosításáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Dr. Papp József 

Művelődési Ház és Könyvtár, könyvtár intézményegysége heti nyitvatartási idejének 

módosítására vonatkozó javaslatot és a következő döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Papp József Művelődési 

Ház és Könyvtár, könyvtár intézményegysége heti nyitvatartási idejét az alábbiak 

szerint módosítja: 

 

Hétfő: 08:00 - 17:00 

Kedd: 07:30 - 16:00     

Szerda: 07:30 - 16:00 

Csütörtök: 07:30 - 16:00 

Péntek: 07:30 - 13:00 

 

2. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a Méliusz Juhász Péter 

Könyvtárral 2017. október 10. napján megkötött, az 1997. évi CXL. törvény 64. § (2) 

bekezdése b) pontjában foglalt könyvtári szolgáltatás biztosítására vonatkozó 

megállapodás (2.3. alpont) jelen határozat 1. pontjában foglaltak szerinti 

módosításának aláírására. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a döntésről Vásári Sándornét, a  

Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár megbízott intézményvezetőjét, továbbá 

Dr. Kovács Béla Lórántot, a Méliusz Juhász Péter Könyvtár igazgatóját jelen határozat 

megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 
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 11. Napirendi pont: 

 

Javaslat a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshely 

betöltésére kiírt pályázat eljárás lezárására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Meghatározott időre van mindig kiírva a pályázat és ez most lejárt. Érvényes pályázat 

nem érkezett be, ezért ezt eredménytelenné kell nyilvánítanunk, és gondoskodnunk kell 

a továbbiakban az új pályázat kiírásáról. Kérdezem megbízott vezetőnket, hogy van-e 

kiegészítve való hozzá? 

  

Vásári Sándorné mb. intézményvezető: 

Sajnáljuk, hogy nincs jelentkező. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Sajnáljuk, igen. Kérdezem a Bizottságot, Elnök Urat, hogy van-e hozzáfűzni való? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Annyit javasol a Bizottság, hogy a kiírást ezentúl – amennyiben érvényes pályázat nem 

érkezik – a Polgármester Úr tegye közzé, a jelenleg elfogadott tartalommal. Nyilván a 

döntési jog a Testületnél marad és ahogyan az imént mondtam, a tartalom sem fog 

változni. A határozati javaslatot a Bizottság elfogadásra javasolja. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Ez egy adminisztratív dolog. Tehát aki egyetért azzal, hogy a Testület eredménytelenné 

nyilvánítsa a pályázati eljárást, illetve a pályázat újbóli kiírására kerüljön sor, azzal a 

módosítással, ami itt elhangzott, kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen! A 

Testület egyhangúlag elfogadta.  

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Papp József Művelődési Ház és 

Könyvtár intézményvezetői álláshely betöltésére kiírt pályázat eljárás lezárására vonatkozó 

határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

79/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshely betöltésére 

kiírt pályázati eljárás lezárásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Dr. Papp József 

Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshely betöltésére kiírt pályázati eljárás 

lezárására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 
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1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Dr. Papp József Művelődési 

Ház és Könyvtár intézményvezetői álláshely betöltésére kiírt pályázati eljárást 

eredménytelenné nyilvánítja, figyelemmel arra, hogy arra egyetlen pályázat sem 

érkezett be. 

 

2. A Képviselő-testület a Dr. Papp József Művelődési Ház és Könyvtár intézményvezetői 

álláshelyére vonatkozóan újabb pályázati kiírást tesz közzé a jelen határozat 

melléklete szerinti tartalommal. 

 

3. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázati eljárás lefolytatásával 

kapcsolatos intézkedéseket tegye meg, ideértve szükség szerint a pályázati kiírás 

visszavonását is. 

 

Határidő: 1-2: azonnal   

                3: esedékességkor  

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

12. Napirendi pont: 

 

Tájékoztató Tiszacsege Város Önkormányzata és intézményei szállítói állományáról 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előadó: Langó Józsefné pénzügyi irodavezető 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Megkérem Irodavezető Asszonyt, hogy ismertesse az előterjesztést!  

 

Langó Józsefné pénzügyi irodavezető: 

Köszönöm szépen, tisztelt Képviselő-testület, tisztelt Polgármester Úr, tisztelt Jegyző 

Asszony! 2013-tól van minden munkaterv szerinti testületi ülésen a Képviselő-testület 

előtt egy tájékoztató Tiszacsege Város Önkormányzata és intézményei szállítói 

állományáról. Ez a szállítói állomány a mai napon 26.869.036, - Ft, amelyből a 

közüzemi szállítói állomány 972.012, - Ft. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen, egyébként azt látjuk, hogy az elmúlt időszak egyik legkisebb 

szállítói állomány tartozása van az Önkormányzatnak, mindamellett, hogy a számláján 

megfelelő pénzkészlet áll rendelkezésre. Kérdezem a Bizottság megbízott Elnökét. 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság is örömmel konstatálta ezt, ilyen alacsony még nem volt mostanában, 

elfogadásra javasoljuk. 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 
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Másvalaki részéről észrevétel? Ha nincs, aki elfogadásra javasolja a szállítói 

állományról szóló tájékoztatót, azt kérem kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, 

egyhangúlag elfogadta a Testület.  

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Város Önkormányzata és 

intézményei szállítói állományáról szóló tájékoztató elfogadására vonatkozó határozati 

javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot hozza: 

 

 

80/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Tiszacsege Város Önkormányzata és intézményei szállítói állományáról szóló 

tájékoztató elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta Tiszacsege Város 

Önkormányzata és intézményei szállítói állományáról készült tájékoztatót és a következő 

döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsege Város 

Önkormányzata és intézményei szállítói állományáról szóló tájékoztatót elfogadja. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

13. Napirendi pont: 

 

Beszámoló a Csegei Patás Pajtás Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott 2024. évi 

támogatás felhasználásáról 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

Előterjesztés: írásban mellékelve 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Az kiderült már, az előző testületi ülésen is volt róla szó, meg most az előterjesztésben 

is olvasható, hogy volt egy pici beszerzési probléma, amely azóta megoldásra került, így 

elkészülhetett a beszámoló is. Kérdezem a Bizottságot. 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság elfogadásra javasolja a beszámolót, a civil szervezet el tudott számolni a 

számára nyújtott támogatás összegével. 
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Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Más részéről észrevétel, javaslat? Ha nincs, akkor aki elfogadja a 

beszámolót, kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, egyhangúlag elfogadta 

a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Csegei Patás Pajtás Hagyományőrző 

Egyesület részére nyújtott 2024. évi támogatás felhasználásáról szóló beszámoló 

elfogadására vonatkozó határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

81/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

a Csegei Patás Pajtás Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott 2024. évi támogatás 

felhasználásáról készült beszámoló elfogadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Csegei Patás Pajtás 

Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott 2024. évi támogatás felhasználásáról készült 

beszámoló elfogadására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Csegei Patás Pajtás 

Hagyományőrző Egyesület részére nyújtott 2024. évi támogatás felhasználásáról 

készült beszámolót elfogadja. 

 

2. A Testület felkéri a polgármester, hogy a döntésről az Egyesület képviselőjét jelen 

határozat megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

14. Napirendi pont: 

 

Különfélék 

 

14/1. Javaslat a Tiszacsegei Települési Értéktár Bizottság megújítására, valamint szervezeti 

és működési szabályzatának módosítására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Erre a döntésre azért van szükség, mert a Települési Értéktár Bizottság megpróbálta 

összehívni a tagokat és azzal szembesült, hogy olyan tagjai voltak, olyan vezetője volt, 

akik már nem helyben dolgoznak, sőt a két személy közül igazából most állandó 

lakcímmel már talán egyik sem, de az egyik biztos, hogy nem rendelkezik. Mindezek 

alapján két fővel csökkent a Bizottság létszáma, sőt vezető létszáma is csökkent. 

Megyei értéktári megkeresés miatt kellett üléseznie a Települési Értéktár Bizottságnak 
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egyébként. Akinek a tagjai Vassné Szucskó Margit, Kovács Zsoltné és Kovács Anna, a 

régi tagok pedig Mezei Anna és Poczik-Bolacsek Rita voltak.  

 

A Bizottság a múlt hét elején ülésezett, a régi tagok közül hárman voltak jelen. A régi 

tagoknak feladata volt az, hogy jelöljenek új bizottsági tagokat. Előzetes egyeztetés 

alapján több tagot megkerestek, a megkeresettek közül Kapus Leona és Kardos István 

került fel jelölésre, a megkeresés alapján pedig el is fogadták a megbízatást, örömmel 

vették a felkérést, így jelenleg a Települési Értéktár Bizottságnak a tagjai – amennyiben 

azt a Testület is jóvá hagyja: Kapus Leona, Kardos István, Kovács Anna, Kovács 

Zsoltné, Vassné Szucskó Margit és jómagam.  

 

Az a javaslat született a bizottsági ülésen, leegyszerűsítve, hogy ha a települési tagok 

közül kerülne ki az elnök, és ha ő elköltözne, akkor újra gond lenne az összehívásával 

és más egyéb SZMSZ-ben foglalt kötelezettséggel, ezért úgy módosítanák a SZMSZ-t, 

hogy a mindenkori polgármester legyen az elnöke ennek a bizottságnak, úgyhogy most 

engem ért ez a megtiszteltetés, ha ezt a javaslatot a Testület is elfogadja. Az Értéktár 

Bizottság működésének az a lényege, hogy a helyi értékeket az értéktárban rögzítse, 

mind a kultúra, mind a természeti, mind az épített értékek, gasztronómia, egyebek 

területén. Tiszacsegének is nagyon sok értéke van a nemzeti értéktárban. A bizottságnak 

az a feladata, hogy ezeket kezelje, bővítse, ezért itt is megkérnék minden 

képviselőtársamat, minden tiszacsegei lakost, civil szervezetet, mindenkit, hogy aki úgy 

gondolja, hogy talál olyan értéket, amelyet érdemes az utókornak átörökíteni, akkor 

tegyen javaslatot az értéktárba való bekerülésére, bármelyik területen gondolja azt. És 

akkor ez felkerülhet a helyi értéktárba, vagy akár onnan a megyei értéktárba, vagy akár 

a hungarikumok közé is.  

 

Bizottsági Elnök Urat kérdezem, hogy van-e hozzáfűzni valója, javaslata? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottság tudomásul vette az új tagok jelölését és a határozati javaslatot elfogadásra 

javasolja. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Van-e valakinek hozzászólása? Ha nincs, aki a határozati javaslattal 

egyetért, kérem kézfelnyújtással jelezze! Egyhangúlag elfogadta a Testület! 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Tiszacsegei Települési Értéktár 

Bizottság megújítására, valamint szervezeti és működési szabályzatának módosítására 

vonatkozó határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot 

hozza: 
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82/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 
 

a Tiszacsegei Települési Értéktár Bizottság megújításáról, valamint szervezeti és 
működési szabályzatának módosításáról 

 
Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Tiszacsegei Települési 
Értéktár Bizottság megújítására, valamint szervezeti és működési szabályzatának 
módosítására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 
 

3. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a magyar nemzeti értékekről 
és a hungarikumokról szóló 2012. évi XXX. törvény 3. § (2) bekezdésében kapott 
felhatalmazás alapján, a Képviselő-testület 84/2013. (V. 29.) KT. számú 
határozatával létrehozott Tiszacsegei Települési Értéktár Bizottság szervezetét a 
jelen határozat 2. pontjában foglaltak szerint fogadja el. 
 

4. A Tiszacsegei Települési Értéktár Bizottság szervezete: 
 

- elnök:  Szeli Zoltán 
- tagok:  Kapus Leona 

Kardos István 
Kovács Anna 
Kovács Zsoltné 
Vassné Szucskó Margit 

 
5. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete, a magyar nemzeti értékek és 

hungarikumok értéktárba való felvételéről és az értéktár bizottságok munkájának 
szabályozásáról szóló 324/2020. (VII. 1.) Korm. rendelet (a továbbiakban: Korm. 
rendelet) 4. § (1) bekezdésében kapott felhatalmazás alapján, a Tiszacsegei 
Települési Értéktár Bizottság szervezeti és működési szabályzatát a jelen határozat 1. 
számú melléklete szerinti, módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt tartalommal 
fogadja el.  
 

6. A Képviselő-testület felkéri a Tiszacsegei Települési Értéktár Bizottság elnökét a 
Korm. rendelet 4. § (1) bekezdés c) pontjában foglalt éves beszámolási 
kötelezettsége 2026. év szeptember hónapban történő teljesítésére. 
 

7. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy Tiszacsege Város Önkormányzata 
képviseletében tegyen eleget a Korm. rendelet 2. § (3) bekezdésében foglalt 
változásbejelentési kötelezettségének. 

 
Határidő: 1-3.: azonnal 
 4.: 2026. év szeptember hónap 
 5.: 2025. június 26. 
Felelős:  1-3.; 5.: Szeli Zoltán polgármester 
 4.: Szeli Zoltán elnök 

 

 

14/2. Javaslat a Fekete Lászlóné, 4066 Tiszacsege, Temető utca 35. szám alatti lakos által 

területtisztítás tárgyában előterjesztett kérelem elbírálására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 
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Szeli Zoltán polgármester: 

Több ingatlant gondoznak 2020. július 20-a napjától. Olyan területről van szó, amelyet 

elég gazosan kaptak meg, ezt takarították ki és azóta tovább gondozzák, megtisztítva a 

szeméttől, megtakarítva egyéb oda nem illő dolgoktól. Én köszönöm nekik, hogy olyan 

szép ligetes környezetet varázsoltak ebből a területből, és javaslom a tisztelt Képviselő-

testületnek, hogy tegyünk kivételt, mivel elég nagy munkát fektettek abba, hogy a 

terület így nézzen ki. Én továbbra is javaslom, hogy ingyenesen használhassák a 

bérleményüket. Elnök Úr, Bizottság részéről? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

A Bizottságunk is tárgyalta. Mi, akik már régen is ismertük azt a területet, úgy 

gondoljuk, az egy elhanyagolt, szemétlerakó szintű terület volt, és tényleg 

példamutatóan rendbe lett téve, gondozzák, ápolják, úgyhogy egyetértünk azzal, hogy 

kapják meg a használati jogot rá ingyenesen. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Másvalaki részéről javaslat? Ha nincs, akkor aki egyetért azzal a 

határozati javaslattal, mely szerint Fekete Lászlóné, 4066 Tiszacsege, Temető utca 35. 

szám alatti lakos a felsorolt ingatlanokat továbbra is ingyenes használhassa a terület 

tisztítása, karbantartása fejében, azt kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, 

egyhangúlag elfogadta a Testület. 

 

A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a Fekete Lászlóné, 4066 Tiszacsege, 

Temető utca 35. szám alatti lakos által területtisztítás tárgyában előterjesztett kérelem 

elbírálására vonatkozó határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

83/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

egyes önkormányzati tulajdonban lévő belterületi ingatlanok  

– kivett beépítetlen területek – bérbeadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Fekete Lászlóné, 4066 

Tiszacsege, Temető utca 35. szám alatti lakos által területtisztítás tárgyában előterjesztett 

kérelem elbírálására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

1. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2025. augusztus 1. napjától 

kezdődő 5 év határozott időtartamra bérbe adja a jelen előterjesztés 2. pontjában 

meghatározott önkormányzati tulajdonú ingatlanokat Fekete Lászlóné, 4066 

Tiszacsege, Temető utca 35. szám alatti lakos  

(a továbbiakban: Kérelmező) részére.  

 

2. A bérleti szerződéssel érintett ingatlanok azonosító adatai (helye, fekvése, helyrajzi 

száma, megnevezése, nagysága): 
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- Tiszacsege belterület 905 hrsz.   kivett beépítetlen terület   9.541 m2 

- Tiszacsege belterület 907 hrsz.  kivett beépítetlen terület   9.670 m2 

- Tiszacsege belterület 1041/41 hrsz. kivett beépítetlen terület   4.775 m2 

 

3. A Képviselő-testület az ingatlanok használatát díjmentesen biztosítja a Kérelmező 

részére, figyelemmel a bérleti jogviszony céljára, amely a területek folyamatos 

tisztítása, takarítása, karbantartása.  

 

4. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére. 

 

5. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Testület döntéséről a Kérelmezőt 

jelen határozat megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő:1-4.: 2025. augusztus 1. 

  5.: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

14/3. Javaslat a Turi Csaba, 4066 Tiszacsege, Fő utca 123. szám alatti lakos által 

területbérlet tárgyában előterjesztett kérelem elbírálására 

 

Előterjesztő: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Az előterjesztésben látszanak itt is a helyrajzi számok, hogy mely területet szeretné 

bérelni. Ennek nagy része a Játszótér utcán található, a karbantartása, kaszálása történne 

meg a Bérlő által. Kérdezem a Bizottságot, hogy mi a javaslat? 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Meg még egy része az Erzsébet utcán található. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Igen. 

 

Tóth Imre mb. PÜB. Elnök: 

Két különböző terület, Bizottságunk nem zárkózik el a bérbeadás elől, javasolja, hogy 

az Önkormányzat 5 Ft/m2/év áron bérbe adja a kérelmezőnek. Hogyha ott is ilyen 

példamutatóan tudják majd rendben tartani ezeket a területeket, a jövőben akár ott is 

kedvezményt, vagy a bérleti díj eltörlését javasoljuk. De ezek szigorúan csak az ilyen 

belterületi ingatlanokra vonatkoznak. 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Köszönöm szépen! Más egyéb észrevétel, javaslat? Ha nincs, aki egyetért a határozati 

javaslattal, azt kérem, kézfelemeléssel jelezze! Köszönöm szépen, egyhangúlag 

elfogadta a Testület. 
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A döntéshozatalban részt vevők száma: 6 fő 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete Turi Csaba, 4066 Tiszacsege, Fő utca 

123. szám alatti lakos által területbérlet tárgyában előterjesztett kérelem elbírálására 

vonatkozó határozati javaslatot – 6 fő igen szavazattal – elfogadta és az alábbi határozatot 

hozza: 

 

84/2025. (V. 27.) KT. számú HATÁROZAT 

 

egyes önkormányzati tulajdonban lévő belterületi ingatlanok  

– kivett beépítetlen területek – bérbeadásáról 

 

Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete megtárgyalta a Turi Csaba, 4066 

Tiszacsege, Fő utca 123. szám alatti lakos által területbérlet tárgyában előterjesztett kérelem 

elbírálására vonatkozó javaslatot és az alábbi döntést hozza: 

 

6. Tiszacsege Város Önkormányzata Képviselő-testülete a 2025. június 1. napjától 

kezdődő 5 év határozott időtartamra bérbe adja a jelen határozat 2. pontjában 

meghatározott önkormányzati tulajdonú ingatlanokat Turi Csaba, 4066 Tiszacsege, Fő 

utca 123.szám alatti lakos (a továbbiakban: Kérelmező) részére.  

 

7. A bérleti szerződéssel érintett ingatlanok azonosító adatai (helye, fekvése, helyrajzi 

száma, megnevezése, nagysága): 

 

- Tiszacsege belterület 338 hrsz.  kivett beépítetlen terület 3.150 m2 

- Tiszacsege belterület 1483 hrsz. kivett beépítetlen terület    913 m2 

- Tiszacsege belterület 1484 hrsz. kivett beépítetlen terület 1.025 m2 

- Tiszacsege belterület 1485 hrsz. kivett beépítetlen terület 1.025 m2 

 

8. A Képviselő-testület az ingatlanok éves bérleti díját a 141/2024. (XI. 26.) KT. számú 

határozata alapján 30.565, - Ft + ÁFA összegben határozza meg. 

 

9. A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a bérleti szerződés megkötésére. 

 

10. A Képviselő-testület felkéri a polgármestert, hogy a Testület döntéséről a Kérelmezőt 

jelen határozat megküldésével tájékoztassa. 

 

Határidő: 1-4.: 2025. június 1. 

 5.: azonnal 

Felelős: Szeli Zoltán polgármester 

 

 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Különfélékben valakinek valami? Jegyző Asszony? 

 

Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna jegyző: 

A tisztelt Képviselő-testületet szeretném tájékoztatni arról, hogy 59/2025. (IV. 29) KT. 

számú határozatában a Tiszacsege 2. számú háziorvosi körzet helyettesítéssel történő 
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ellátásáról hozta meg döntését Dr. Tölgyesi Dávid Béla ügyvezető vonatkozásában. A 

tájékoztatás pedig arról szól, hogy egy technikai jellegű módosításra került sor a Doktor 

Úrral kötött megbízási szerződésben, ugyanis változott Doktor Úr számlaszáma. Ez a 

módosítás megtörtént, ehhez képviselő-testületi határozat, illetve módosítás nem 

szükséges. Köszönöm szépen! 

 

Szeli Zoltán polgármester: 

Ehhez vagy más egyébhez valami? Nincs. Akkor a Különfélékben én gyorsan 

elmondanám az elmúlt időszak eseményeit, hogy hol jártam, mi történt.  

 

Május 1-jei rendezvényünknek a lebonyolításában, szervezésében az ott résztvevők 

aktivitását szeretném megköszönni mindenkinek, magánszemélyeknek, civil 

szervezeteknek, sportkörnek, mindenkinek. Nem szeretnék senkit kihagyni, ezért azt 

mondom, hogy mindenkinek köszönjük szépen! Aki ott volt jó időben, kedvező 

időjárási körülmények között vehetett részt a főzőversenyen, a kutyás bemutatón. Első 

alkalommal került megrendezésre a strand területén a Pool-Jitsu sportrendezvény, 

melyen nagyon sokan voltak, nagyon sok résztvevő, nagyon sok látogató nézte meg, 

reméljük, hogy lesz folytatása, legalábbis a sikeressége miatt úgy gondolom, hogy kell, 

hogy folytatása legyen. Mindenkinek köszönöm a május elsejei hozzájárulást! 

 

LEADER-es pályázati megbeszélésen voltam Balmazújvároson, 5-én a belterületi utak 

fejlesztésével kapcsolatos sajtónyilvános tájékoztató volt a Szolgáltató Csarnokban, 

köszönöm szépen, aki eljött és részt tudott venni. A belterületi utakkal kapcsolatosan azt 

tudom mondani, hogy folyamatosan megy a munkavégzés, annak ellenére is, hogy 

vannak olyan kérdések a lakosok részéről, hogy miért áll meg néhány napra. A 

vállalkozónak június közepéig kell befejeznie a kivitelezést. A mai napon, tegnapi 

napon már elkezdték a felületkiegyenlítést a finisherrel, és hamarosan megy majd rá az 

aszfalt. Időben nincsenek elcsúszva, haladnak a munkálatokkal. Továbbra is köszönöm 

a lakosságnak a türelmét. Nyilvánvaló, hogy az érintett utcának a lakosai néha a 

műveletvégzés közben kellemetlen helyzetbe kerülnek az ott dolgozó gépek miatt, az ott 

kialakult körülmények miatt, nehezen megközelíthető az ingatlanuk. Bízom benne, hogy 

néhány nap múlva örülni fognak, mert aszfaltozott úton fognak tudni közlekedni a régi 

kavicsos, gödrös, sáros út helyett. 

 

Kistérségi ülésen vettem részt Balmazújvároson. Aláírásra került a Komp kivitelezővel 

a szerződés, a műszaki átadás a következő napokban fog megtörténni, a felújítás 

lezajlott, a szükséges munkálatokat elvégezte a vállalkozó. Egy statikussal a sportpálya 

mellett lévő gyalogos hidunkat vizsgáltattuk meg, kértük, hogy mondjon szakmai 

javaslatot a helyreállítására, mert a Magyar Falu Programban szeretnénk felújítani azt a 

hidat, ami most le van zárva már több mint egy éve.  

 

A PÉTEGISZ gyűlésén vettem részt. Értéktár megbeszélést tartottunk. Részt vettem a 

Tisza-tavi Hulladékgazdálkodási Társulás ülésén Tiszafüreden, aztán ugyanezen a 

napon a műszaki ellenőrrel bejártuk a piacot, ahol a kivitelező is jelen volt. A 

kivitelezés szépen halad, mint látjuk, már egész előrehaladott állapotban van, a födém 

zsaluzása is megtörtént. Aztán ugyanezen a napon a műszaki ellenőrrel bejártuk a tavaly 
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átadott külterületi utakat, feljegyzések készültek azokról a pontokról, ahol garanciális 

javítás szükséges. Felvesszük majd a kivitelezővel a kapcsolatot a javítások érdekében.  

 

Részt vettem a megyei temetkezési vállalat ülésén. Szombati napon tartottuk a 

gyermeknapot. Itt az időjárás nem volt olyan jó, mint a majálison, ennek ellenére 

nagyon sokan kilátogattak a gyermeknapra, nagyon sok értékes programot találhattak a 

rendezvényünkön. Köszönöm az előkészületeket a Dr. Papp József Művelődési Ház és 

Könyvtár dolgozóinak, a civil szervezeteknek, az iskolának, az óvodának! A program 

úgy volt felépítve, hogy a gyerekek a különböző helyszíneken valamilyen civil 

szervezettel találkoztak, egyházzal, iskolával, óvodával, sportkörrel, ők biztosították az 

elfoglaltságukat a nap folyamán. A résztvevők ingyenesen ehettek palacsintát, zsíros 

kenyeret, teát, mindenki kapott egy fagylaltjegyet, amelyet június közepéig beválthat, 

ezzel az Önkormányzat kedveskedett az itt élő gyerekeknek. Aztán született egy nagy 

élőkép, Tiszacsege felirattal a sportpályán, azt is meg lehet tekinteni. Olyan sokan 

voltunk, hogy a nagy-nagy betűket ki tudtuk tölteni. Köszönöm szépen mindenkinek a 

sportkörtől, a természetjáró egyesülettől, a civilekig, magánszemélyekig, mindenkinek a 

támogatását és a lebonyolításban való részvételét! 

 

Csatlakoztunk a Szeretethíd programhoz, köszönöm a résztvevőknek a munkáját! A 

program a református egyház szervezésében került megrendezésre, lényege az volt, 

hogy ki-ki a saját életterén, a közintézmények dolgozói és a magánszemélyek 

összefogva szépítsék, építsék a környezetüket. A hivatali dolgozók is bejöttek 

szabadságuk ideje alatt és kertészkedéssel, valamint a kerti bútorok, oszlopok 

felújításával töltötték a napot. A NAGÉV Kft. ünnepségén voltam, ahol átadásra került 

az új csarnok. Köszönjük nekik, hogy itt képzelik el a jövőt és ide helyezték el a 

fejlesztést, ami több mint 100 fő dolgozónak ad munkalehetőséget a településen. Nagy 

Antal tulajdonos elmondta, hogy vannak még tervek és szeretnék majd tovább 

fejleszteni a céget. Átadtam az Önkormányzat ajándékát, egy emlékképet és a 

jókívánságunkat.  

 

Köszönöm a lakosságnak, akik a PÉTEGISZ röntgengép felújítására vonatkozó 

felhívásra megtették felajánlásukat. Aki még nem adományozott, az nyugodtan 

megteheti. A röntgengép javítása közel 15 millió forintba kerül. A saját 

költségvetésükből nem tudják megjavíttatani, ezért kérik a fenntartó települések 

segítségét. A településünk felkereste a vállalkozókat, hogyha tudnak, akkor segítsenek. 

Két helyen is le lehet adni a lakossági adományt, a felhívás a honlapunkon is 

közzétételre került.  

 

Van-e még valakinek valami a Különfélékben? Ha nincs, köszönöm mindenki 

figyelmét, a nyílt ülést berekesztem.  

 

K.m.f. 

Szeli Zoltán 

polgármester s.k.  

 Kótiné dr. Losonczi Zsuzsanna 

jegyző s.k. 

 


